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معاون زیست طبیعی محیط زیست استان اصفهان:   
رهاسازی زاینده رود به نام محیط زیست و به کام کشاورزی، رویکردی خطرناک است

اثر معکوس!
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 نیاز شهر کاشان برای حمل ونقل 

دانشجویان، مسافران و 
گردشگران به سمت مرکز استان 
یعنی اصفهان، این مسافران را 

دچار مشکل کرده است
اتوبوس نیست، 
نظارت هم نیست!

معاون توانبخشی اداره کل بهزیستی 
استان: کارفرمایان اصفهانی که روشندلان 
را به کار بگیرند، تسهیلات دریافت می کنند
وقتی معلولیت با 
محرومیت همراه می شود
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جریمه روزانه به کارگیری نیروی افغانستانی 
۹۰۰ هزار تومان است

آزادسازی ۷۵۴ هکتار از اراضی ملی اصفهان 
در ۶ ماهه ابتدایی سال

در گیر و دار بلاتکلیفی و کشمکش ها!
 سخنگوی میراث فرهنگی استان اصفهان:

 شرایط بحرانی  »مسجد سید« ریشه در اختلاف نظرات تولیت آن  دارد؛

پایش ۸۰۰ کارخانه 
تولید مواد غذایی

 در اصفهان

استان اصفهان 
دارای رتبه اول 

گازرسانی و مصرف 
بهینه در کشور

برخی از قوانین 
قاچاق کالا

 ناکارآمد است
 چهارمین همایش بین المللی مولوی پژوهی

 در اصفهان
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

سه شنبه  2۵  مهر  1۴۰2
1  ربیع الثانی  1۴۴۵

1۷  اکتبر 2۰23
 شماره 3۹2۸    

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

zayanderoodonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

آب زاینده رود برای کاربری های دیگر چون صنعت و کشاورزی  رهاسازی 
می شود؛ اما به نام محیط زیست تمام می شود و این رویکردی خطرناک برای 
پایداری سرزمین است.این رویکرد می تواند فرونشست زمین در اصفهان را 
تشدید کند، چون مثل روز روشن اســت که آب را برای کشاورزی، صنعت و 
شرب رهاسازی می کنند هرچند آب بســتر زاینده رود را طی می کند،اما این 

رهاسازی برای کاربری های دیگر است نه برای جریان زاینده رود. 

مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت دوم(

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهرم الف: 1582515

چاپ  دوم

عملیات خرید کود دامی پوسیده 
شهرداری شاهین شهر در نظر دارد فراخوان عملیات خرید کود دامی پوسیده با شــماره سیستمی 2002094734000087  را از طریق سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت برگزار نماید.
کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 

آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه 

صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:       - تاریخ انتشار فراخوان: 1۴۰2/۰۷/1۷          - مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1۴۰2/۰۷/2۶

- مهلت ارسال پیشنهادات: 1۴۰2/۰۸/۰۷                                          - زمان بازگشایی پاکت ها: 1۴۰2/۰۸/۰۸
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: شاهین شهر میدان فاطمیه شهرداری مرکزی- ۰31۴۵22۵2۰۰

فراخوان خرید بیل مکانیکی کوماتسو 21۰
شهرداری سمیرم در نظر دارد با توجه به مصوبه شماره 135 مورخ 1402/6/6 شورای اسلامی شهر نسبت به خرید یک دستگاه بیل میکانیکی komatsu210 ژاپن به شماره 

2002094188000016 از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت اقدام نماید.کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از 
طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. قیمت پیشنهادی تا سقف 123/000/000/000 ریال میباشد. 
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای 

مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:                    - تاریخ انتشار فراخوان: 1۴۰2/۰۷/1۸                                                              - مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1۴۰2/۰۷/2۶

                                                         - مهلت ارسال پیشنهادات: 1۴۰2/۰۸/۰۷                                                    - زمان بازگشایی پاکت ها: 1۴۰2/۰۸/۰۸
شهرداری در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است.                 کلیه هزینه های انتشار آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

در صورتی که برنده مناقصه یا مزایده از انجام معامله خودداری کند یا پس از ابلاغ قانونی حاضر به انعقاد قرارداد نشــود سپرده او به نفع شهرداری ضبط و قرارداد با 
نفر بعدی منعقد خواهد گردید و در صورتی که برندگان دوم و سوم نیز پس از ابلاغ قانونی حاضر به عقد قرارداد نشوند سپرده آنان به نفع شهرداری ضبط خواهد شد. 

نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه: ضمانت نامه بانکی یا واریز فیش سپرده به شماره حساب 3100005428004 به مبلغ 6/150/000/000 ریال
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه: استان اصفهان، شهر سمیرم، خیابان شهید باهنر، شهرداری سمیرم

تجدید مناقصه عمومی یک مرحله ای
شهرداری سمیرم

محمد امین علیخانی- شهردار سمیرمم الف: 1582740

نوبت دوم

شهرداری میمه به استناد مجوز شماره 60-401  مورخ 1401/3/4  شورای اسلامی شهردر نظر دارد ازطريق مزايده عمومي نسبت   به فروش

 یکدستگا ه پژو پارس اتومات  شهرداری میمه  اقدام نمايد. لذا متقاضيان  ميتوانند از  تاریخ  درج آگهی در روز نامه حداكثر   تا  تاریخ  1402/7/27 به  سایت 
ستاد ایران  مراجعه و نسبت  به دريافت  فرم مربوط  به شــركت در مزایده  اقدام و  یا جهت کسب اطلاعات  با شماره تلفن 45422434 –  031 این شهرداری 

تماس حاصل و  یا به سایت  www.meymeh.ir مراجعه نمایند. 
ضمناً شهرداری دررد یا قبول یک یا تمام پیشنهادات مختاراست و هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مزایده می باشد. 

         *آگهی مزایده *   

 حسین دهقان  - شهردار میمهم الف:1582761

نوبت دوم
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 2 گسل زلزله در کاشان فعال است
مدیر مرکز بحران فرمانداری ویژه کاشان گفت: گســل های راوند و کاشان در حال حاضر در این 
شهرستان فعال است و در طول تاریخ بسیاری از زمین لرزه های این منطقه از گسل های یادشده، 
ایجاد شده است.هادی کاشانی نژاد در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود:گسل راوند  ۵۵ کیلومتر 
و گسل  کاشان ۸۰ کیلومتر طول دارند و در امتداد شمال غرب به جنوب شرق دشت کاشان واقع 
شــده اند.وی اظهارکرد: این گســل ها در طول تاریخ جابه جایی هایی داشته اند،مســئولان باید 
نظارت در اجرا و مقاوم سازی و بهسازی ساختمان ها در بافت فرسوده را جدی بگیرند.مدیر مرکز 
بحران فرمانداری ویژه کاشان گفت:براساس داده های موجود وقوع زلزله در شهرستان محتمل 
است؛ اما تاریخ آن قابل پیش بینی نیست،امیدواریم تا زمان وقوع چنین زلزله ای مقاوم سازی 
ساختمان ها با جدیت دنبال شود تا تخریبی نداشته باشیم.کاشــانی نژاد افزود: مطالعه زمین 
لرزه های تاریخی نشان می دهد که گســل کاشان گسلی اســت توانمند زیرا این گسل در طول 
تاریخ بارها زلزله های مخربی را ایجاد کرده و بررســی لایه های مختلف فرهنگی تمدنی و آثار و 
شواهد باستان شناسی نشان داده است تمدن ســیلک که در سه کیلومتری جنوب کاشان واقع 
شــده، چندین بار رویدادهای لرزه ای مهمی را که منجر به تغییر زندگی مردم شده، تجربه کرده 
اســت.وی اظهارکرد: لازم به ذکر است که بر اســاس مطالعات صورت گرفته توسط متخصصین 
این گســل از جمله گســل های جوان و پویای جنوب پهنه ایران مرکزی است.مدیر مرکز بحران 
فرمانداری ویژه کاشان بیان کرد: گسل کاشــان با طول ۲۲۰ کیلومتر از کوه های جنوب شرق قم 
تا جنوب روستای زفره در ۷۰ کیلومتری شمال شــرق اصفهان امتداد داشته که بر پایه مطالعات 
پهنه گسلی در محدوده شهرستان کاشان تا نطنز به ۲ بخش تقسیم می شود.کاشانی نژاد گفت: 
قطعه گسلی راوند از شمال آب شیرین تا نزدیکی فین با طول ۵۵ کیلومتر و قطعه گسلی کاشان 
با طول ۸۰ کیلومتر و در حد فاصل فین تا نطنز امتداد دارد.وی افزود: اعتباراتی از ســوی سازمان 
مدیریت بحران در خصوص مطالعات پهنه بندی گســل ها تخصیص داده شــده که طبق برنامه 
ریزی مصوبه معاونت شهرســازی و معماری وزارت راه و شهرسازی، نقشه دقیق و تعیین حریم 
گسل برای ۲ شهر استان اصفهان برای اولین بار تدوین می شود که پس از ابلاغ آن، هرگونه ساخت 
و ساز ساختمان های مهم و بلندمرتبه بر روی حریم گسل های پرخطر ممنوع است و از ساخت و 
ساز جلوگیری می شود.شهرستان کاشــان با جمعیت افزون بر ۳۶۴ هزار نفر در فاصله نزدیک به 

۲۰۰ کیلومتری شمال اصفهان قرار دارد.
 

رفع تصرف زمین های ملی در کاشان
بیش از سه هکتار از زمین های ملی در شهرســتان کاشان به ارزش ۲۵۰ میلیارد ریال رفع تصرف 

شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مرکز اصفهان ؛ رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان کاشان 
گفت: فردی ســودجو زمینی به وســعت ۳ هزار و ۱۰۶ مترمربع در منطقه راوند را به تصرف خود 
درآورده بود که به موجب حکم قضایی، رفع تصرف شد.مجتبی آراسته به مردم توصیه کرده است 

پیش از خرید و یا اقدام به ساخت و ساز بنا، از مراجع قانونی استعلام بگیرند.
 

آغاز برداشت پسته در خور و بیابانک
برداشت پسته از ۲۸۰ هکتار باغ های بارور شهرستان خور و بیابانک آغاز شد.به گزارش خبرگزاری 
صدا و سیما ، مرکز اصفهان؛ مدیر جهاد کشاورزی خوروبیابانک میزان تولید در هر هکتار را بین ۴۰۰ 
تا ۶۰۰ کیلوگرم بیان کرد و گفت: پیش بینی می شود امسال حدود ۲۰۰ تن پسته خشک برداشت 
شود.ابوالقاسم جعفری افزود: برداشــت محصول پسته در این شهرستان از اوایل مهر آغاز شده 
و تا اواسط آبان ادامه دارد.وی گفت: کله قوچی، فندقی، احمد آقایی، اکبری از ارقام پسته کشت 

شده در خور و بیابانک هستند.

کیفیت نازل نان و بی نظمی ساعتِ پخت، گلایه مندی مردم را به دنبال داشته است؛

 قصه پرتکرار نانوایی های اردستان
ظرف چند هفته گذشته، تشــکیل صف های طولانی   

مقابل نانوایی ها در کنار بی نظمی ساعات کار بعضی از 
نانوایی ها و موفق نشدن شــهروندان برای تهیه نان مورد نیاز با وجود 
ایستادن طولانی در صف، گله مندی و شکایت مردم شهرستان به ویژه 

در شهرهای اردستان و مهاباد را به همراه داشته است.
بسیاری از شهروندان عنوان می کنند که طی روزهای گذشته با وجود 
انتظار ۱.۵ تا ۲ ساعته در صف، موفق به خرید نان مورد نیاز خود نشدند 

و کمبود سهمیه آرد، تنها پاسخ نانوایان به این اعتراض بوده است.
یک شهروند اردســتانی با انتقاد از پایین بودن کیفیت نان می گوید: 
کیفیت پخت نان در اکثر نانوایی های این شهر پایین است به طوری که 
پس از گذشت یک یا دو ساعت از پخت نان دیگر قابل خوردن نیست 

و مجبوریم آن را ضایعات کنیم.
شهروند دیگری با بیان اینکه از ساعت ۱۲ ظهر و یا ۷ عصر در ناحیه ای 
که ما زندگی می کنیم نان پیدا نمی شود و نانواها پخت نمی کنند، گفت: 
چندبار علت را که جویا شدیم شاطرها می گویند سهمیه آرد کم است و 

نمی توانیم تا ساعت مشخص پخت کنیم.
هنگامی که از شاطرهای نانوایی می پرسیم چه چیزی نان اردستان را 
از مرغوبیت انداخته توپ را به زمین ایــن و آن می اندازند و می گویند 
کیفیت آرد در اردستان پایین تر از دیگر شهرستان های استان  است و 
نحوه پخت را اصولی می دانند.آنها می گویند: شیوه پخت شان درست 
همان چیزی است که در همه جای ایران شایع است و مشکلی ندارد و 
اگر آرد را از فلان شهرستان تهیه کنند، مشکل کیفیت برطرف می شود.

مردم از کیفیت و ساعت پخت نانوایی ها گلایه مند هستند
همچنین امام جمعه موقت اردســتان با اشــاره به گلایه های مردمی 
درباره نانوایی های اردســتان به ایســنا می گوید: مــردم از کیفیت و 
ساعت پخت نانوایی ها گلایه مند هســتند و بارها مطالبه خودشان را 

به ما اعلام کردند.
حجت الاسلام صابری با بیان اینکه کیفیت آرد نانوایی های شهرستان 
اردستان مناسب نیست و مردم شهرستان از کیفیت نان گلایه دارند، 
گفت: همچنین دور ریز نان زیاد اســت که این موضوع اسراف و گناه 
است. از دستگاه های متولی درخواست داریم به وضعیت نانوایی های 

اردستان رسیدگی بیشتری داشته باشند.

مهارت نانوا در کیفیت نان موثر است
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اردســتان در گفت وگو با ایسنا اظهار 

کرد: عوامل مختلفی از قبیل نوع آرد، عمل آوری خمیر، مهارت و تجربه 
فرد نانوا و .. . در کیفیت نان موثرند.

محمد امینی افــزود: یکی از علل بی کیفیتی نــان افزایش یا کاهش 
جوش و پی اچ اســت که مورد را از بازرس شــبکه بهداشت و درمان 
شهرســتان درخواســت کردیم تا نمونه هایی از نان شهرســتان را به 
آزمایشگاه اســتان ارســال کند تا یکی از علل بی کیفیت بودن نان در 
برخی نانوایی ها مشــخص شــود.وی با بیان اینکه بخش عمده ای 
از کیفیت نان، به مهارت شــاطر بر می گردد و اگر خــواب خمیر طی 
مدت اســتاندارد رعایت شــود، قطعا دیگر نانوا نیازی به استفاده از 
افزودنی ها برای جبران خواب خمیر پیدا نخواهد کرد، اضافه کرد: در 
حال برنامه ریزی هســتیم تا کارگاه آموزشی را با حضور نانوایان ماهر 
و با تجربه برگــزار کنیم و این افراد تجارب خود را در دســترس دیگر 
افراد قرار دهند.مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اردستان با بیان اینکه 
ماهانه حدود ۸ هزار کیسه آرد ۴۰ کیلویی بین نانوایان شهرستان توزیع 
می شود و با توجه به اجرای مرحله سوم طرح هوشمندسازی که یک 
سوم سهمیه آرد شهرستان اردستان کم شده، ولی اکنون کمبودی در 
تامین آرد مورد نیاز نانوایی ها وجود ندارد، گفت: صف های شــلوغ در 

برخی نانوایی ها به دلیل کیفیت خوب نان آنهاســت که مشتری های 
خاص خــود را دارد.امینی در خصوص ســاعت پخــت نانوایی های 
شهرســتان گفت: برابر با مصوبه کارگروه آرد و نان، ساعت پخت برای 
نوبت عصر تا ساعت ۱۹ برای شش ماه دوم سال است و در نوبت ظهر 

برخی نانوایی های اردستان تا ساعت ۱۳:۱۵ پخت نان دارند.

نانوایی های اردستان از جوش شیرین استفاده نمی کنند

مدیر شبکه بهداشت و درمان اردستان در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
بازرسی های بهداشتی از نانوایی های شهرســتان به صورت منظم در 
حال انجام است و همکاران ما در بهداشــت محیط به صورت دوره ای 

آزمایش های لازم را روی خمیر نانوایی ها انجام می دهند.
حســن ذبیحی با بیان اینکه با توجــه به آزمایش های انجام شــده 
مشخص شــد هیچ کدام از نانوایی های شهرستان از جوش شیرین 
اســتفاده نمی کنند، گفت: به نظر می رســد اتحادیه نانوایان و جهاد 
کشاورزی برای صدور مجوزهای لازم نانوایی باید حساسیت بیشتری 
داشته باشــند و اجازه ندهند هر فرد بی تجربه ای در نانوایی فعالیت 

داشته باشد.

فرماندار نطنــز ضمن تاکیــد بر لــزوم برنامه ریزی 
گفت وگوهــای مردم محور، گفت: همه دســتگاه ها 
مکلف به همکاری بــا فرمانداری نطنــز در برگزاری 
انتخابات هستند.به گزارش خبرگزاری تسنیم از نطنز، 
حجت الاســلام جابر محمدی بصیر در جلسه کمیته 
مشارکت حداکثری شهرستان نطنز با تبریک عملیات 
طوفان الاقصــی، اظهار داشــت: مقاومت مجاهدین 
فلســطین در این عملیات غرورآفرین اســت.وی 
با بیان اینکه اتفاقات اخیر بعد از حدود ۷۰ ســال به 
این شــکل و کیفیت رخ داد و ثمره خون شــهدایی 
چون سردار سلیمانی و فتحی شقاقی است، افزود: 
گروه های مقاومت امروز قدرت پوشالی ارتش رژیم 
غاصب صهیونیستی را آشکار کردند.دادستان عمومی 

و انقلاب شهرســتان نطنز در بــاب اهمیت مجلس 
شورای اســلامی عنوان کرد: از بین ۱۷۷ اصل قانون 
اساسی جمهوری اسلامی حدود یک سوم قوانین در 
خصوص مجلس بوده که نشان از اهمیت این قوه در 
کشور است.محمدی بصیر، مجلس شورای اسلامی را 
از قوای اصلی و اساسی در جمهوری اسلامی نام برد و 
تاکید کرد: مجلس شورای اسلامی از جمله نهادهایی 
است که هیچ جایگزینی نداشته و چه از لحاظ کیفی و 
چه کمی باید انتخابات مجلس مورد توجه قرار دهیم.

فرماندار شهرستان نطنز نیز در این جلسه ضمن اشاره 
به در پیش بودن انتخابات مجلس شورای اسلامی، 
اظهار داشت: مشارکت بیشتر عاملی برای جلوگیری از 
تخلفات و تضمین سلامت انتخابات خواهد بود.محمد 

ظریفی با اشــاره به تلاش ارکان انتخابات تاکید کرد: 
هر آنچه در انتخابات رقم می خــورد ذیل چهار راهبرد 
مشارکت، امنیت، رقابت و ســلامت انتخابات مقام 
معظم رهبری بوده که باید ســرلوحه امور قرار گیرد و 
دولت تمام امکانات خود برای تحقق این چهار اصل 
مورد انتظار رهبری را بــه کار خواهد گرفت.وی، ضمن 
لزوم تداوم تلاش های هماهنگ همه دستگاه ها ابراز 
داشت: همه دستگاه ها مکلف هستند تا به فرمانداری 

کمک کنند.

 همه دستگاه ها مکلف به همکاری با فرمانداری نطنز در 
برگزاری انتخابات هستند

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج کاشان از اختصاص ۱۱۴ میلیون تومان به زندانیان جرائم غیرعمد در کاشان خبر داد.سرهنگ کریم اکبری در گفت وگو با خبرنگار تسنیم 
در کاشان، ضمن اشاره به اجرای طرح آزادی زندانیان جرائم غیرعمد در شهرستان کاشان از سوی هیئت رزمندگان اسلام و همکاری قرارگاه های و خدمات اجتماعی 
شهرستان کاشان، اظهار داشت: کمک های نقدی ویژه زندانیان جرائم غیرعمد شهرستان کاشان طی دو مرحله در سال جاری جمع آوری شد.وی با بیان اینکه مرحله 
اول جمع آوری کمک های نقدی در لیالی قدر انجام شد، افزود: مرحله دوم جمع آوری کمک های نقدی ویژه آزادی جرائم غیرعمد شهرستان کاشان از سوی هیئت 
رزمندگان اسلام و همکاری قرارگاه های جهادی و خدمات اجتماعی شهرستان کاشان در ایام ماه محرم و صفر انجام شد.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان 
کاشان در بیان جزئیات میزان مبلغ جمع آوری شده ویژه آزادی زندانیان جرائم غیرعمد این شهرستان ابراز داشت: با اقدامات صورت گرفته مبلغ یک صد و ۱۴ میلیون 
تومان به حساب قرارگاه های جهادی و خدمات اجتماعی شهرستان کاشان واریز شد.وی با بیان اینکه مبلغ جمع آوری شده در اختیار ستاد دیه شهرستان کاشان 
قرار گرفت، گفت: ستاد دیه شهرستان کاشان نیز مبلغ اختصاص داده شده را بر اساس پرونده های در دست اقدام تخصیص و موجب آزادی زندانیان جرائم غیرعمد 
شهرستان کاشان را فراهم می کند.اکبری با بیان اینکه طرح های مختلفی در طول سال اجرایی می شود، تصریح کرد: تهیه و توزیع بسته های حمایتی، آزادی زندانیان 

جرائم غیرعمد، بسته های حمایتی لوازم التحریر ویژه دانش آموزان نیازمند و ...از جمله این طرح هاست.

خبر روز 114 میلیون تومان به زندانیان جرائم غیرعمد در کاشان اختصاص یافت

عکس خبر

اختتامیه مسابقات 
قرآنی شهرستان ورزنه

اختتامیه مسابقات قرآنی شهرستان 
ورزنه با عنوان چلچــراغ آیه ها برگزار 
شــد. فرمانده ناحیه مقاومت بسیج 
شهرستان ورزنه گفت:در این دوره از 
مســابقات که در دومرحله مقدماتی 
ونیمه نهایی در سالن چند منظورمه 
ناحیه مقاومت بســیج شهرســتان 
برگزار شد، ۶۰۰ نفر در رشته های حفظ، 
قرائت، ترتیل، مفاهیم قرآن کریم و 

اذان شرکت کردند.

معاون حمل و نقل و ترافیکی شهرداری کاشان:

سامانه های پایش تصویری و کنترل ترافیک کاشان با 
پرداخت معوقات توسعه می یابد    

معاون حمل و نقل و ترافیکی شهرداری کاشان با بیان اینکه آخرین پرداختی درآمد جرائم رانندگی 
به شهرداری کاشان در سال ۹۹ بود، گفت: سامانه های پایش تصویری و کنترل ترافیک با پرداخت 

معوقات توسعه می یابد.
مهدی مرادی در جمع خبرنگاران در خصوص سهم درآمد شهرداری حاصل از جرائم رانندگی موضوع 
ماده ۲۳ قانون رسیدگی به تخلفات راهنمایی و رانندگی، به این سهم از سال ۱۳۹۱ تا پایان بهمن ماه 
۱۴۰۱ اشاره و اظهار داشت: بر اساس آمار جرائم ارسالی از سوی پلیس راهور شهرستان و تخصیص 
انجام شده از استانداری این مبلغ حداقل ۲۲ میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان است که از این میزان تنها 

حدود دو میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان به شهرداری پرداخت شده است.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کاشان افزود: آخرین مرحله پرداختی به شهرداری کاشان 
۲۵۸ میلیون تومان در ســال ۱۳۹۹ اســت و از آن تاریخ تاکنون بودجه ای از ردیــف مذکور به این 

شهرداری کاشان تخصیص نیافته است.
وی گفت: هزینه کرد شهرداری در محل های عنوان شــده در ماده ۲۳ قانون فوق به طور کل در بازه 
زمانی ۱۰ ساله مذکور بسیار فراتر از مبالغ تخصیص یافته بوده و به طور خاص در زمینه نصب دوربین 
و سیســتم های پایش تصویری حدود ۲۵ میلیارد تومان یعنی ۱۰ برابر مبلغ دریافتی هزینه شده 

است.
مرادی غفار با بیان اینکه به طور میانگین برای نصب هر سامانه دوربین بیش از یک میلیارد تومان 
هزینه صرف شود که با نوسانات نرخ ارز ، آن نیز متغیر اســت، گفت: هر چند اجرای پروژه پایش 
تصویری شهر بسیار هزینه بر است؛ اما شهرداری همواره مصمم به اجرای سیستم مدیریت کنترل 
ترافیک به صورت هوشــمند بوده که گواه آن راه اندازی بیش از ۳۰ دوربین نظارتی و سامانه پلاک 

خوان و ثبت تخلف و اجرای پنج کیلومتر فیبر نوری اختصاصی است.
وی در خصوص تکمیل زیرساخت فیبر نوری عنوان کرد: برای اتصال امن کل سامانه های مدیریت 
کنترل ترافیک به میزان پوشش حداقل ۲۰ ساله و هوشمندســازی ارتباطات شهری مذاکراتی با 

شرکت های خصوصی و مخابرات انجام شده که در مراحل پایانی است.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کاشان همچنین یادآور شد: ساختمان مرکز مدیریت و کنترل 
هوشمند ترافیک شهر کاشان با اعتبار بیش از سه میلیارد تومان در حال تجهیز و راه اندازی است که 

هم اکنون نیز به طور غیر رسمی تا تکمیل کار فعالیت دارد.
مرادی غفار در خصوص شهرهای دارای سامانه پایش تصویری بیان کرد: شهرهای پیرامونی نظیر 
آران و بیدگل، نطنز و اردســتان، دارای هیچ نوع دوربین و ســامانه ثبت تخلف و یا سرعت نبوده و 
سامانه های موجود در مبادی شــهرهای موصوف برون شهری بوده و توسط اداره راهداری و حمل 
و نقل جاده ای اجرا شده است و در مورد سامانه های درون شهری تنها دارای چند دوربین نظارتی 

هستند.
وی تصریح کرد: در سال جاری با پیگیری های صورت گرفته و انتخاب پیمانکار، اجرای ۱۰۰ سامانه 
دوربین شامل چراغ قرمز، ثبت تخلف سرعت، پلاک خوان و نظارتی در دستور کار قرار گرفته و انعقاد 
قرارداد آن به مبلغ ۱۱۴ میلیارد تومان در حال انجام مراحل پایانی است که با انجام این مورد، پوشش 

بسیار مناسبی در حوزه  ITS برای شهر کاشان ایجاد خواهد شد.
مرادی غفار تاکید کرد: انجام تمامی موارد مطرح شــده با پیگیری و همکاری تمام ارکان مدیریت 
شــهری از جمله فرمانداری ویژه، پلیس راهور، نهادهای انتظامی و ... ممکن می شود بنابراین  در 
صورتی که فرمانداری به عنوان نماینده دولت در ارتباط با استانداری در تخصیص بیشتر و دریافت 
به موقع و کامل مطالبات شهرداری از جمله سهم جرائم ذکر شده در ماده ۲۳ اهتمام بیشتری کند، 
شهرداری نیز بیش از پیش، اقدامات لازم در تسریع موارد فوق و خدمت رسانی به مردم عزیز کاشان 

در راستای امنیت و کاهش تصادفات و مدیریت ترافیک را عملیاتی می کند.

خبر

 رییس اداره کار اردستان:

جریمه روزانه به کارگیری 
نیروی افغانستانی 900 هزار 

تومان است
رییــس اداره تعــاون، کار و رفــاه اجتماعی 
اردســتان گفت: هر کارفرمایــی که به  صورت 
غیرمجاز از نیروی افغانستانی استفاده کند، 
به پنج برابر حداقل دســتمزد بــرای هر روز 
اشــتغال که امســال مبلغی حدود ۹۰۰ هزار 
تومان است، جریمه می شــود.وحید نقوی 
در گفت وگو با ایســنا اظهار کرد: بــا توجه به 
اینکه شهرستان اردســتان از مناطق ممنوعه 
سکونت اتباع افغانی است، تشدید بازرسی ها 
از بخش های مختلف در حال انجام اســت.

وی با بیان اینکه از مردادماه امســال تاکنون 
هشت واحد صنفی که اقدام به کارگیری اتباع 
غیرمجاز کرده بودنــد، ۷۳۵ میلیون تومان 
جریمه نقدی شــدند، افزود: مطابق با بند ج 
ماده ۱۱ قانون تنظیم بخشــی از درآمدهای 
دولت، هر کارفرمایی که به صورت غیرمجاز از 
نیروی کار خارجی استفاده کند یا در مشاغلی 
به جز شغل تعیین شــده در پروانه کار اقدام 
کند، به ۵ برابر حداقل دســتمزد برای هر روز 
اشتغال که امسال مبلغی حدود ۹۰۰ هزار تومان 
است، جریمه می شــود.رییس اداره تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی اردستان، تصریح کرد: با 
توجه به شواهد و گزارش های دریافتی تعداد 
قابل توجهی از مشــاغل شهرستان اردستان 
توســط نیروهای افغانی اشــغال شدند و با 
وجود  اینکه به صورت هفتگی تعداد زیادی از 
این افراد توسط نیروی انتظامی دستگیر و به 
مراکز استان منتقل می شوند، ولی همچنان از 
تعداد آنها کم نشده است.نقوی با بیان اینکه 
سیاست کشــور در جلوگیری از ورود اتباع به 
مناطق ممنوعه باید محکم تر و جدی تر شود، 
گفت: تاکنون موارد قانونی که برای جلوگیری از 
ورود اتباع افغانی اعمال شده، بازدارنده نبوده 
اســت.وی بیان کرد: یکی از دلایلی که باعث 
شده اتباع افغانی بیشــتر در این شهرستان 
حضور داشته باشــند قرار گرفتن اردستان در 
کنار شهرســتان هایی مانند کاشان است که 

حضور اتباع ممنوع نیست. 

با مسئولان

استان
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مدیرعامل شرکت گاز استان مطرح کرد:

استان اصفهان، دارای رتبه اول گازرسانی و مصرف بهینه در کشور
مدیرعامل شرکت گاز اســتان اصفهان گفت: اســتان اصفهان، رتبه اول گازرسانی و مصرف بهینه 
را در کشــور دارد.مدیرعامل شــرکت گاز اســتان اصفهان اظهار کرد: ۱۱۴ شــهر و یک هزار و ۵۰۰ 

روستا و ســکونت گاه استان 
اصفهــان دارای گاز طبیعــی 
هســتند که از این حیث رتبه 
اول گازرسانی کشــور و رتبه 
نخســت کشــور در مصرف 
بهینــه را داریم. ابوالقاســم 
عسگری در مراســم تکریم 
و معارفــه رییــس اداره گاز 
شهرســتان فریدن، افزود: 
جهاد تبیین یک واجب عینی 
است و امروز برای جلوگیری 

از توطئه های دشــمنان باید همه واقعیت ها و دستاورد های نظام را بیان کنیم.وی ادامه داد: ۱۱۴ 
شهر و یک هزار و ۵۰۰ روستا و ســکونت گاه اســتان اصفهان دارای گاز طبیعی هستند که از این 
حیث رتبه اول گازرسانی کشور را داریم و از آنجایی که زیرساخت هایی مانند گاز مهیا شده، شاهد 
مهاجرت معکوس به روستا ها هستیم.مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان افزود: شرکت گاز در 
حمایت از تولید نیز به بیش از ۱۹ هزار واحد صنعتی کوچک و بزرگ استان اصفهان گاز رسانی کرده 
و در این حوزه نیز رتبه اول کشور را داراست.وی گفت: بیش از ۴۰ میلیون متر شبکه گازرسانی در 
استان اصفهان ایجاد شده و از سوی دیگر نیز گاز بهای بیش از ۱۰۰ هزار مددجوی بهزیستی و کمیته 
امداد مطابق با الگوی مصرف رایگان شده که همه این تلاش ها از دستاورد های جمهوری اسلامی 
ایران است.عســگری با بیان اینکه هرگونه حفاری باید با اجازه فرماندار و کمیته حفاری باشــد، 
تاکید کرد: شبکه گاز با یک آسیب کوچک می تواند موجب بروز حادثه خطرناکی شود و از این رو 

هرگونه اقدام حتی اداره گاز برای انجام حفاری مجوز کمیسیون حفاری اخذ شود.
وی با بیان اینکه در ماه های سرد سال روزانه ۸۰۰ میلیون مترمکعب در کشور گاز مصرف می کنیم، 
گفت: در استان اصفهان مطابق با بیش از چند کشور اروپایی گاز مصرف می کنیم و از این رو جا دارد 
تا مصرف گاز بهینه شود و دغدغه ما این است که گاز در بخش غیرمولد مصرف می شود، در حالی 

که مصرف گاز در واحد های تولیدی می تواند اشتغال زایی قابل توجهی ایجاد کند.
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان در ادامه خاطرنشــان کرد: بیش از ۱۴ هزار واحد موتورخانه 
در استان اصفهان را بهینه کردیم و این بهینه سازی به صورت کامل رایگان انجام می شود و از این 
رو استان اصفهان رتبه نخســت کشــور در مصرف بهینه را دارد.وی با بیان اینکه شهر  داران سال 
۱۳۶۶ گازرسانی شده و ۳۴ سال است که این شــهر از نعمت گاز بهره مند شده است، تاکید کرد: 
۷۵ درصد از انرژی استان اصفهان از گاز تامین می شــود و این مهم نشانه اهمیت موضوع گاز و 
گازرسانی است.عســگری با بیان اینکه ســالانه ۱۰۰ میلیارد تومان طرح در بخش های مختلف 
اجرایی می شود، گفت: وصول مطالبات یکی از دغدغه های شــرکت گاز در استان اصفهان است 
و برای استمرار خدمت رسانی وصول مطالبات از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است.وی اضافه 
کرد: شهرستان فریدن با توجه به شرایط آب و هوایی که دارد با پیگیری های که صورت گرفت در 
محاســبه گازبها، در اقلیم یک قرار می گیرد، اما با همین شرایط مشترکین نیز باید در مصرف گاز 
صرفه جویی کنند.در این آیین مصطفی کاظمی به عنوان رییس جدید اداره گاز شهرستان فریدن 
معرفی و از زحمات عزت ا... قاســمی تجلیل و تقدیر شــد.فرماندار فریدن نیز در این جلســه به 
مشکلاتی از جمله گازرسانی به گلخانه ها، تاخیر در نصب علمک و کنتور های گاز، افزایش گازبها در 

شهرستان سردسیر فریدن و دیگر موارد اشاره کرد.

در نیمه نخست امسال صورت گرفت ؛

ثبت بیش از ۱۶۶ میلیون تردد در جاده های استان اصفهان  

رییس مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
اســتان اصفهان گفت: ۱۶۶ میلیون و ۹۲۳ هــزار و ۵۲۷ تردد در نیمه 
نخست امسال به وسیله ۱۴۴ سامانه تردد شــمار فعال در جاده های 
استان ثبت شد.مریم تاکی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
متوسط تردد ساعتی در جاده های استان اصفهان در مدت یاد شده به 
۳۹۶ خودرو رسیده که نسبت ۶ ماه اول سال قبل حدود ۲ درصد کاهش 
یافته است.وی افزود: متوسط تردد روزانه وسایل نقلیه سبک نیز در ۶ 
ماه سال جاری نسبت به بازه مشابه سال گذشته ۲ درصد کاهش داشته 
و مجموع تردد خودروهای پلاک استان اصفهان در سایر استان ها ۱۹۲ 
میلیون و ۱۱ هزار و ۱۵۸ پلاک بوده است.تاکی بیان کرد: بیشترین تردد 
وسایل نقلیه در ساعت اوج در ۶ ماه نخست سال جاری در ۱۲ فروردین 
با تردد ۶ هزار و ۱۲۹ خودرو در آزادراه کاشــان ، قــم و کمترین تردد در 
چهارم فروردین با تردد ۱۵۸ وسیله نقلیه در مسیر انارک به جندق ثبت 

شده است.
رییس مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
با اشاره به افزایش پنج درصدی تردد ورودی به استان و چهار درصدی 
خروجی در نیمه اول سال جاری نســبت به بازه مشابه سال گذشته، 
گفت: تردد ورودی به استان در مدت یاد شده از ۱۷ میلیون و ۵۵۶ هزار 

و ۷۹۲ به ۱۸ میلیون و ۴۴۰ هزار و ۸۷۶ تردد و خروجی از استان از ۱۷ 
میلیون و ۹۰۰ هزار و ۳۵۶ تردد به ۱۸ میلیــون و ۷۲۱ هزار و ۵۶۳ ثبت 
شده است.وی اضافه کرد: درصد تردد ناوگان سنگین ۴۲.۱۹ درصد از 
کل تردد گزارش شده است که نسبت به بازه مشابه سال قبل حدود ۶ 
درصد کاهش یافته، همچنین سرعت متوسط در جاده های استان در ۶ 
ماه نخست امسال، ۸۸.۲ کیلومتر بر ساعت گزارش شده که نسبت به 

بازه مشابه سال قبل پنج درصد کاهش داشته است.
تاکی بیان کرد: بیشــترین تردد به ترتیب در جاده های پنج شهرستان 
اصفهان، لنجان، مبارکه، فلاورجان، نجف آباد و شاهین شهر و میمه و 
بیشترین متوسط سرعت به ترتیب در جاده های پنج شهرستان شهرضا، 

نطنز، فلاورجان، کاشان و گلپایگان به ثبت رسیده است.
رییس مرکز مدیریت راه های اســتان اصفهان گفت: بیشترین تردد به 
ترتیب در جاده های اصفهان-بهارســتان)رفت و برگشت( اصفهان – 
زرین شهر )رفت و برگشت(، اصفهان- شهرضا، آزادراه اصفهان – زرین 
شــهر)فلاورجان( )رفت و برگشت( و شــهرضا – اصفهان)سه راهی 
مبارکه( )رفت و برگشت( گزارش شده است. همچنین بیشترین درصد 
تردد ناوگان سنگین به ترتیب در مسیر رامشه – ابرکوه )رفت و برگشت(، 
خــور- انارک )رفت و برگشــت(، عقــدا – نایین )رفت و برگشــت(، 

دلیجان – میمه )رفت و برگشــت( و انارک – نایین )رفت و برگشت( 
ثبت شده است.وی خاطرنشان کرد: بیشــترین درصد تخلف سرعت 
نیز در جاده های فولادشهر - دیزیچه، انارک- جندق )رفت و برگشت(، 
گلپایگان – دهق )خنداب( )رفت و برگشت( و داران – چادگان )رفت 

و برگشت( ثبت شده است.
وی با بیان اینکه ۴.۵۸ درصد از پلاک های مشاهده شده در استان در 
۶ ماه نخست ســال جاری مربوط به تردد پلاک های بومی بوده است، 
تصریح کرد: پلاک های استان های تهران، فارس، چهارمحال بختیاری، 
یزد و کرمان به ترتیب با ۸.۵،۹.۶، ۷.۴، ۹.۲ و ۲ درصد بیشترین سهم 

تردد غیر بومی را در استان اصفهان داشته اند.
تاکی افزود: پراکنش خودروهای پلاک اصفهان به ترتیب در استان های 
قم، تهران، مرکزی، فارس و چهارمحال بختیاری به ترتیب ۶.۸، ۵.۷، 

۹.۳، ۸.۳ و ۵.۳ درصد است.
رییس مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
اســتان اصفهان گفت: پلاک غیربومی در ۶ ماه سال جاری ماندگاری 
بیش از یک روز در استان اصفهان داشته اند و سهم ماندگاری ۱ تا ۲ روز، 
۲ تا ۳ روز، ۳ تا ۴ روز و ۴ تا ۵ روز برای خودروهای غیر بومی به ترتیب 

۹، ۶، ۴ و ۳ درصد بوده است.

رییس کمیســیون اقتصــادی، ســرمایه گذاری و 
گردشگری شــورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: 
تفاوت حقوق پرداختی بین کارکنان بخش دولتی 
نســبت به بخش صنعتــی موجب فرونشســت 
اقتصادی می شــود و مشــکلات بســیاری در پی 

خواهد داشت.
به گزارش ایرنا، عباس حاج رسولی ها افزود: تفاوت 
فاحش حقوق پرداختی بین بخش دولتی و بخش 

صنعتی در سال های اخیر، مشــکلات بسیاری به 
دنبال داشته است و این تفاوت باید هرچه سریع تر 
ترمیم شــود.وی خاطرنشــان کرد: اکنون کارکنان 
دولت نمی توانند هزینه های سنگین معیشت خود 
را بپردازند و در مقابل پرســنل بخش صنعت چند 
برابر حقوق می گیرند که وجود این فاصله خطرناک 
اســت و همانطور که موضوع بیمه های ساختمانی 
موجب ایجاد مشــکلات زیادی برای مردم شــده 
است بنابراین اگر زودتر اقدامی برای ترمیم حقوق 
کارمندان دولت صورت نگیــرد، این بحث می تواند 
مشکل ساز باشد.وی ادامه داد: کشــور در دهه ۶۰ 
نیز شــاهد بروز چنین مشــکلی بود و آن  زمان نیز 

که بنده این مشکل را به رییس جمهور وقت اطلاع 
دادم و مشــکل در آن زمان تا حدود زیادی مرتفع 
شد.رییس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و 
گردشگری شورای اسلامی یادآور شد: هیات دولت 
آن زمان با ترمیم حقوق، فاصله حقوق کارکنان دولت 
با صنعت را کاهش داد و اکنــون نیز نیازمند ترمیم 
حقوق ها هستیم.حاج رسولی ها تصریح کرد: پیش 
از این قرار بود حقوق ها طبق نرخ تورم کشور اضافه 
شود و نه فقط ۲۰ درصد ولی در بسیاری از سال ها 
این گونه نشد و شرکت های بزرگ نیز نمی توانند با 
یک حقوق دولتی، خود را اداره کنند، بنابراین دولت 
باید به ترمیم حقوق کارکنان توجه ویژه داشته باشد.

 تفاوت حقوق بخش های دولتی و صنعتی سبب 
فرونشست اقتصادی می شود

خبر روز

بیشترین تردد به ترتیب در جاده های پنج شهرستان 
اصفهان، لنجان، مبارکه، فلاورجان، نجف آباد و شاهین 
شهر و میمه و بیشترین متوسط سرعت به ترتیب در 
جاده های پنج شهرستان شهرضا، نطنز، فلاورجان، 

کاشان و گلپایگان به ثبت رسیده است

دبیر انجمن صنفی صنعت تایر:

زیان انبار تایر از سود آن بیشتر است
دبیر انجمن صنفی صنعت تایر ایران گفت: لاستیک خودرو به عنوان یک کالای مصرفی حساسیت 

بسیار زیادی در بحث نگهداری دارد و زیان ذخیره سازی تایر از سود آن بیشتر است.
با موافقت وزیر صمت به میزان ۲۰ درصد 
افزایش قیمت به گروه تایرهای رادیال 
از تاریخ شنبه ۲۲ مهر ۱۴۰۲ اعمال شد، 
موضوعی کــه می تواند نشــان از توجه 
دولت به بازار تایر به عنــوان مهم ترین 
قطعه مصرفی داشــته باشد. لاستیک 
از ابتدای سال جاری با چالش لاینحل 
شــکاف قیمتی از کارخانه تا بازار ناشی 
از قیمت گذاری دســتوری مواجه شده 
است. در صورتی که وضعیت تعیین نرخ 
برای لاستیک به صورت فعلی تداوم یابد، به زودی باید شاهد بحران ایمنی در حمل و نقل باشیم. 
کنترل بازار با دخالت در قیمت گذاری محصولات تولیدکنندگان ایجاد نمی شــود، بلکه دولت ها با 

تدوین قوانین مالی و مالیاتی باید تنظیم گری برای بازار آزاد ایجاد کنند. 
جمال میرزایی، دبیر انجمن صنفی صنعت تایر ایران در این باره به »بازار« گفت: این افزایش قیمت 
به سایر سایزها و گروه های تایری تسری نخواهد یافت، هدف از رشد ۲۰ درصدی قیمت برای گروه 
های رادیال افزایش عرضه و فراهم ســازی بســتری جهت کاهش قیمت این محصولات در بازار 
آزاد اســت. تولیدکنندگان تایر قیمت فعلی محصولات رادیال در بازار را قبول ندارند، زیرا نرخ این 
محصولات در بازار خارج از قواعد و ضوابط است. افزایش قیمت رادیال علاوه بر کاهش عطش کاذب 

بازار منجربه دسترسی بیشتر خریداران به این محصول می شود.
میرزایی افزود: صنعت تایر تابع ضوابط دولت هست و هر زمان که وزارت صمت آزادسازی قیمت را 
اعلام کند، تولیدکنندگان نرخ جدید را اعلام خواهند کرد. صنعت تایر به دنبال شناورسازی قیمت ها 
به جای افزایش است، زیرا گاهی شرایط بازار تولیدکننده را وادار به کاهش قیمت و برخی اوقات نیز 
به دلیل رشد نرخ نهاده های تولید قیمت تایر ناچارا افزایش یابد. شرایط فعلی بازار سبب اجحاف 

در حق مشتریان شده است و از همین رو باید قیمت ها شناور باشد تا تعادل نسبی ایجاد شود.
دبیر انجمن صنفی صنعت تایر ایران گفت: معتقدم افراد سود جو به زودی در بازار تایر دچار ضرر و 
زیان می شوند، به سودجویان توصیه می کنم که وارد فضای معامله ای این قطعه نشوند. تایر یک 
کالای مصرفی است، تاریخ تولید تایر نیز ارتباط مستقیمی با ارزش مالی آن دارد، نگاه سرمایه ای 

به خرید تایر باید در بازار توسط مشتریان غیر مصرف کننده تغییر کند.
میرزایی تاکید کرد: باتوجه به نوع نگاه وزیر صمت برخی از مشکلات صنعت تایر مانند تخصیص ارز 
در حال بهبود است، مذاکرات و جلسات متعددی جهت پیگیری مشکلات تولیدکنندگان با وزارت 
صمت داشتیم. در پاسخ به قسمت دیگر سوال شما باید اشاره کنم که مجموعه کویر تایر ۱۵ هزار تن، 
مجموعه بارز ۱۲ هزار تن و شرکت سبلان رازی ۲۲ هزار تن افزایش ظرفیت تولید برای شش ماهه 
دوم سال داشتند. امیدواریم که این تولیدکنندگان تا پایان ســال جاری بتوانند به ظرفیت اسمی 
تولید دست یابند، در صورت تحقق این موضوع نگرانی ها از بابت کمبود تایر کاهش خواهد یافت. 
لاستیک خودرو به عنوان یک کالای مصرفی حساسیت بســیار زیادی به بحث نگهداری دارد، در 
صورتی که شرایط نگهداری از تایر در انبارک ها اصولی نباشد، دچار آسیب خواهد شد. نگهداری از 
این محصول هزینه بر بوده و اگر با هدف سرمایه گذاری این اقدام انجام شود، سرمایه ای را از چرخه 
اقتصاد خانوار یا صنعت خارج خواهد شد. به بیانی بهتر، زیان ذخیره سازی تایر از سود آن بیشتر 
است، باتوجه به اینکه بیشتر نیاز بازار داخل به لاستیک توســط تولیدکنندگان تامین می شود، به 

زودی فضای فعلی بازار تغییر خواهد یافت.

اخبار

گفت و گو

معاون بهبود تولیدات دامی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان گفت: این استان سالانه یک میلیون و ۲۰۰ هزار تن تخم مرغ تولید می کند و در بازار تولید این فرآورده 
سهم ۱۵ درصدی دارد.حسین ایراندوست، در گفت و گو با خبرنگار بازار، با بیان اینکه سرانه مصرف تخم مرغ در کشور اندک است و باید در این زمینه فرهنگ سازی 
شود، اظهار کرد: اصفهان سالانه یک میلیون و ۲۰۰ هزار تن تخم مرغ تولید می کند و در بازار تولید این فرآورده سهم ۱۵ درصدی دارد.وی با بیان اینکه سرانه تولید 

در کشور سالانه ۱۳ کیلوگرم است، افزود: این در حالی است که سرانه تولید تخم مرغ در استان اصفهان به ۳۳ کیلوگرم به ازای هر نفر می رسد.
معاون بهبود تولیدات دامی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان بیان کرد: سال گذشته ۵۲ هزار و ۴۰۰ تن تخم مرغ از کشور صادر شد که سهم اصفهان از این 
میزان حدود ۱۱ هزار تن بود.وی ادامه داد: ۱۵۴ واحد تولید تخم مرغ با ۸.۷ میلیون قطعه مرغ تخم گذار در استان اصفهان، فعالیت می کنند؛ اما به یقین افزایش 
این تعداد می تواند برای کشور و استان مفید باشد.ایراندوست با اشاره به اینکه راه اندازی یک کارخانه تولید فرآورده های تخم مرغ در استان اصفهان بسیار مفید 
و در حمایت از تولید کننده و حفظ ثبات بازار بسیار تاثیرگذار خواهد بود، تاکید کرد: مســئولان مختلف از اداره آموزش و پرورش گرفته تا وزارت بهداشت باید در 

راستای فرهنگسازی برای مصرف تخم مرغ تلاش کنند چراکه در سلامتی جامعه بسیار موثر است.

 سهم 15 درصدی اصفهان در تولید تخم مرغ

برداشت سیب زمینی 
از مزارع

همه ساله برداشت محصول سیب 
زمینی در اســتان اردبیل از شهریور 
ماه آغاز می شود. امسال در ۱۹ هزار 
و ۲۳۳ هکتار از اراضی اســتان به 
خصوص در شهرستان های اردبیل، 
نمین، نیر و سرعین محصول سیب 
زمینی کشت شــده بود که فرآیند 
برداشــت آن از حدود ۲ ماه پیش 
آغاز شد  و هم اینک مراحل نهایی 

خود را طی می کند.

عکس خبر

 مدیر اجتماعی اداره کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی استان اصفهان:

استفاده از کالابرگ برای 
مشمولان اختیاری است

مدیر اجتماعــی اداره کل تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی اســتان اصفهان گفت: اســتفاده 
مشــمولان یارانه بگیر از کالابــرگ اختیاری 
و اتصال فروشــگاه ها شــامل زنجیره ای و 
خرد به این طرح نیز اختیاری اســت.مهدی 
کریمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره 
بــه ورود دهک های ۶ و۷ به طــرح کالابرگ 
اظهار کــرد: از این دوره دو دهک اشاره شــده 
امکان دریافــت یارانه تشــویقی را از طریق 
خرید با کالابرگ خواهند داشــت.وی افزود: 
دهک های تعیین شده برای امکان استفاده 
از ۱۲۰ هــزار تومان یارانه تشــویقی در هرماه، 
لازم است مبلغ ۲۰۰ هزار تومان از یارانه خود را 
به خرید کالاهای اساسی اختصاص دهند که 
تعریف شده است و البته باقی مانده مبلغ یارانه 
هم بر اســاس انتخاب افراد، قابل استفاده 
خواهد بود.مدیر اجتماعی اداره کل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی استان اصفهان گفت: استفاده 
از کالابرگ یک گزینه اختیاری اســت و هیچ 
اجباری برای مشمولان نیست.کریمی اضافه 
کرد: مشــمولان می توانند برای اطلاع یافتن 
از چگونگی میزان و مانــده اعتبار یارانه خود، 
کد دستوری #۱۴۶۳*۵۰۰* را شماره گیری 
کنند یا آن که با استفاده از اپلیکیشن »شما« 
از مانده اعتبار خود مطلع شوند.وی در پاسخ 
به چگونگی نرخ گذاری اقلام کالابرگ گفت: 
قیمت این ۱۱ کالای اساســی بر اساس نرخ 
مصوب بازار تعیین شــده است، ضمن آن که 
افــراد محدودیتی هم در زمینــه خرید اقلام 
تعیین شده نخواهند داشت. این گونه که اگر از 
میان کالاهای مورد نظر برند دیگری را انتخاب 
کردند، می توانند با پرداخت مابه التفاوت، از 
طرح کالابرگ برای خرید استفاده کنند.مدیر 
اجتماعی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
اســتان اصفهان گفت: اســتفاده مشمولان 
یارانه بگیــر از کالابــرگ اختیــاری و اتصال 
فروشگاه ها شــامل زنجیره ای و خرد به این 

طرح نیز اختیاری است.

عکس: ایرنا
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 سخنگوی میراث فرهنگی استان اصفهان: شرایط بحرانی  »مسجد سید« اصفهان ریشه در اختلاف نظرات تولیت آن دارد؛

در گیر و دار بلاتکلیفی و کشمکش ها!
  ســخنگوی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی اصفهان گفــت: تا زمانی کــه اختلاف 
نظرها در تولیت »مسجد سید« حل نشود، مشــکلات و شرایط برای 
این اثر قاجاری بحرانی خواهد بود.شهرام امیری روز یکشنبه در گفت 
و گو با ایرنا، با اشاره به رسیدگی نکردن لازم به مشکلات و آسیب های 
مسجد سید افزود: دو گروه در مسجد سید ادعای تولیت دارند و همین 
کشمکش بین آنها با سلب مســئولیتی که از یکدیگر می کنند، موجب 
شده آســیب های زیادی به این اثر معماری اصفهان وارد شود و حل 
نشده باقی بمانند.وی ادامه داد: مسجد سید به طور مستقیم در اختیار 
میراث فرهنگی نیست و نظارت مســتقیم بر آن ندارد؛ اما حل اختلاف 
نظرها در تولیت مسجد که ریشه بسیاری از مشکلات آن است، بر عهده 
مرکز رسیدگی به امور مساجد و اداره کل اوقاف و امورخیریه است.امیری 
خاطر نشان کرد: خاندان شــفتی و یک گروه وابسته به این خاندان از 
زمان فوت آیت ا... شــفتی تا به امروز نسبت به اداره این مسجد با هم 
اختلاف داشته اند؛ حل این اختلاف اما در دایره وظایف سازمانی میراث 
فرهنگی نیست و باید مرکز رســیدگی به امور مساجد و اداره کل اوقاف 
در این زمینه تصمیم عاجل بگیرند.وی افزود: میراث فرهنگی ســعی 
کرده است وارد این اختلافات نشود، چراکه اگر چنین کند، باید امکانات 
و بودجه های محدود مرمتی خودش را خرج دعوا و اختلافات بین این 
دو گروه کند، این در حالی که وظیفه اصلی ما مرمت است که باید انجام 
بدهیم.امیری یادآور شد: بارها در جلسات مکرر با مرکز رسیدگی امور 
مساجد و اداره کل اوقاف گفته ایم که این مسجد خاص است و با توجه 
به برگزاری برنامه های سنگین، تعدد مدیریت و اختلاف نظر در اداره آن، 
آسیب های مکرر به این بنای ارزشمند وارد می شود؛ میراث فرهنگی بر 
اساس اسناد و مدارک موجود، تاکنون در خصوص مرمت های جزئی 
و کلی مسجد سید کوتاهی نکرده اســت.امیری افزود: آخرین مرمت 
سنگینی که در این مسجد انجام شد، مربوط به سال ۹۷- ۹۸ است که 

به طور کامل کاشی های سر درآن با هزینه میراث فرهنگی مرمت شد.
وی اذعان داشت: کارشناسان میراث فرهنگی در ادوار مختلف و طبق 
زمان بندی - که البته به دلیل اینکه مسجد در اختیار ما نیست، پروسه 
ای با فواصل زمانی زیاد است - یا بر اســاس گزارش ها، بازرسی لازم 
را انجام می دهند.امیــری افزود: آخرین بازدید کارشناســان میراث 
فرهنگی از مسجد سید ۲ ماه پیش بوده است؛ اما این مسجد به صورت 
روزانه بهره برداری می شــود و چون در اختیار ما نیســت نمی توانیم 

اتفاقاتی که در این مسجد می افتد را مدیریت کنیم.
امیری ادامه داد: برای ما مهم اســت که هر کســی اداره این مســجد 

باارزش را بر عهده دارد، مثل بقیه مساجد با میراث فرهنگی تعامل برقرار 
کند؛ اما آن طور که مشخص است هیچ کدام از طرف ها حاضر به تعامل 
با ما نیستند.ســخنگوی میراث فرهنگی اصفهان گفت: بارها اعتراض 
خودمان را به اداره کل اوقاف اعلام کرده ایم و خواســته ایم که در زمینه 
مشکلات مسجد سید تصمیمات عاجلی بگیرند. توانسته ایم این نهاد 
را در رابطه با بناهایی مثل مسجد جامع عتیق و مسجد جامع عباسی که 
با هیئت امنا اداره می شوند، مجاب به همکاری های بیشتر کنیم اما در 
مسجد سید مشکلات همچنان بر سر جای خود باقی مانده اند.وی با 
بیان اینکه مسجد سید بزرگ ترین و منحصر به فردترین بنای متعلق 
به دوران قاجار در اصفهان است، گفت: اگر بخواهیم سلسه مراتب سیر 
معماری مســاجد را در اصفهان که یکی از قطب های اصلی معماری و 
شهرسازی در جهان اسلام است، پی بگیریم، مسجد جامع عتیق در رتبه 
اول، مسجد جامع عباسی در رتبه دوم، مسجد حکیم و پس از آن مسجد 
سید در جایگاه بعدی قرار دارند.مسئول بازرسی مرکز رسیدگی به امور 
مساجد استان اصفهان نیز گفت: مسجد سید در هیچ دورانی هیئت امنا 
نداشته و امور آن با تولیت پیش می رفته است ؛ از گذشته در میان دو 
گروه از نوادگان آیت ا... شفتی بر سر تولیت مسجد سید اختلاف وجود 
داشته؛ اما این مسجد جزو مساجد جامع شــهر و توریستی اصفهان 
اســت و ما زمانی می توانیم برای رسیدگی به مشــکلات آن ورود پیدا 

کنیم که یک امام جماعت داشته باشد و این در حالی است که مسجد 
در زمان حاضر دو امام جماعت دارد.حجت الاسلام محمدعلی فقیهی 
افزود: زمانی که می خواهیم برای مسجدی هیئت امنا تشکیل دهیم، 
باید با یک امام جماعت کار را پیش ببریم ولی اگر بخواهیم چنین کاری 
را در مسجد ســید انجام بدهیم، گروه دیگری که ادعای تولیت دارند، 
مانع می شوند و همین اختلافات هم موجب مشکلات در این مسجد 
شده است.وی اذعان داشــت: تا زمانی که یکی از این طرف هایی که 
ادعای تولیت می کنند کوتاه نیایند، نمی توان کاری برای مســجد سید 
انجام داد.پیگیری خبرنگاربرای مصاحبه بــا رییس اداره کل اوقاف و 
امور خیریه استان اصفهان بی نتیجه بود.به گزارش ایرنا مسجد سید، 
یکی از مساجد اصفهان است که در دوران قاجار توسط محمدباقر شفتی 
ساخته شــده و از مساجد اصلی این شهر به شــمار می رود.بی توجهی 
نسبت به بنای مسجد سید شرایط نامطلوبی را برای این مسجد قاجاری 
و مهم اصفهان رقم زده اســت.درحالی که مرمت های غیر اصولی بلای 
جان بخش هایی از این مسجد تاریخی شده، بی توجهی به پنجره های 
گره چینی و کف فرشی که از هم گسیخته شده، نشان از حاکم بودن این 

شرایط در این بنا در یک دهه گذشته است.
این شــرایط در حالی اســت که آثــار فرونشســت چــون ترک ها و 

نشست های نامتقارن نیز شرایط این مسجد را سخت تر کرده است.

 معاون میراث فرهنگی اصفهان:

خانه، مدرسه و حمام ایرانی، گزینه های روی میز برای ثبت 
میراث جهانی است

معاون اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان گفت: وزارت میراث فرهنگی 
این سیاست را پیش گرفته است که پرونده های ثبت جهانی بعدی ایران در قالب زنجیره بناها باشد و 
گزینه هایی مثل خانه،مدرسه،حمام و کبوترخانه ایرانی از این جمله است.سید مهدی موسوی موحد 
در گفت و گو با ایرنا افزود: آثار معماری مثل خانه، حمام، مدرسه و کبوترخانه ایرانی که به صورت زنجیره 
ای قابل ثبت هستند، گزینه و به احتمال زیاد پرونده های بعدی ایران برای ارسال به یونسکو برای ثبت 
در فهرست آثار جهانی است.وی تصریح کرد: مزیت پرونده زنجیره ای این است که با ارائه یک پرونده 
ثبتی به یونسکو، چندین اثر را به عنوان معماری شاخص و نقطه دیدنی معرفی و به مقاصد گردشگری 
ایران اضافه می کنیم.موسوی موحد اذعان داشت: یک یا ۲ پرونده ثبت جهانی بعدی که به یونسکو 
ارسال خواهند شد، زنجیره ای نیستند اما پرونده های رزرو آینده که اطلاعات و مقدمات آنها را پیگیری 
می کنیم در قالب زنجیره بناها هستند.معاون اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اصفهان 
یادآور شد: سال های ۹۷ و ۹۸ ثبت کاروانسراها در قالب پرونده زنجیره ای پیگیری شد و از میان ۷۰۰ 
کاروانسرای ثبت ملی، ۵۶ کاروانسرا انتخاب شد که ارزیابان یونسکو با حضور در ایران ویژگی های این 
آثار را بازدید، بررسی و تایید اولیه کردند.وی افزود: از یکهزار و ۹۴۰ بنای ثبت ملی استان اصفهان، ۵۰ اثر 
معماری کاروانسراست که دراین میان ۹ کاروانسرا برای قرارگیری در پرونده کاروانسراهای ایران انتخاب 
و با قطعی شدن این انتخاب ها مرمت این آثار زیر نظر میراث فرهنگی پیگیری شد.موسوی موحد ادامه 
داد: کاروانسرای مادر شاه یا هتل عباسی درنشست کمیته میراث جهانی یونسکو از این فهرست خارج 
شد و هشت کاروانســرا از اصفهان به همراه ۴۶ کاروانسرای دیگر از سراسر ایران ثبت جهانی شد.وی 
تصریح کرد: کاروانسرای نوشیروان که در خبرها به اشتباه، به نام اصفهان آمده بود، متعلق به سمنان 
است اما کاروانسرایی به همین نام هم دراصفهان وجود دارد.به گزارش ایرنا، در نشست کمیته میراث 
جهانی یونسکو در ریاض پایتخت کشور عربستان در مجموع ۵۴ کاروانسرای ایران در فهرست میراث 
جهانی ثبت شد؛ از این شمار بیشترین تعداد کاروانسرای ثبت جهانی متعلق به استان اصفهان است.

یکهزار و ۹۴۰ اثر تاریخی استان اصفهان به ثبت ملی و ۱۵ اثر شامل میدان امام)ره()نقش جهان(، کاخ 
چهلستون، باغ فین کاشان و مسجد جامع و قنات های وزوان ،مزدآباد و مون و نیز کاروانسراهای گز، 

امین آباد، مرنجاب، نیستانک، کوهپایه، گبرآباد، شیخعلی خان و مهیار به ثبت جهانی رسیده است.

یک کارشناس گردشگری:

گردشگری مذهبی در اولویت دستور کار برنامه هفتم توسعه 
قرار گیرد

یک کارشناس گردشگری با بیان اینکه برای توسعه گردشگری باید گردشگری مذهبی و زیارتی را در کنار 
گردشگری سلامت در دســتور کار برنامه هفتم در اولویت قرار دهیم، گفت: باید نگاه مان را به شهرهای 
مذهبی فراملی کنیم و با ایجاد تورهای مناسب  بستر حضور مسلمانان را در آن فراهم آوریم.حسین رضایی 
در گفت وگو با ایسنا در خصوص مقایسه گردشگری مذهبی در ایران با سایر کشورهای توسعه یافته اظهار 
کرد: داده های آماری در سال ۲۰۲۳ نشان می دهد که ۹۶۰ میلیون گردشــگر در سال ۲۰۲۲ به خارج از 
کشور خود سفر کرده اند. وقتی این داده های آماری را بررسی می کنید متوجه می شوید که خاورمیانه با 
۱۵ درصد از این آمار کمترین سهم از تمام دنیا را در اختیار دارد.وی ادامه داد: سازمان جهانی گردشگری 
نیز گزارشی از درآمد حاصل از گردشگری منتشر کرده که نشان می دهد در سال ۲۰۲۳ گردشگری یک 
تریلیون دلار درآمد داشته است. سهم ایران یک صدم درصد از این میزان است.این کارشناس گردشگری 
با اشاره به اینکه مولفه های مختلف گردشگری در دنیا با ایران متفاوت است، خاطرنشان کرد: برخی از 
مولفه ها با فرهنگ و سنن ایران در تضاد اســت، اما برخی از مولفه های آن همانند گردشگری مذهبی 

هم تراز مولفه های گردشگری در ایران است.

اخبار

مفاد آراء
7/196 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر آراء صادره هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی مستقر در منطقه ثبت اســناد و املاک جنوب شرق اصفهان تصرفانه 
مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت لذا مشخصات متقاضیان و املاک 
مورد تقاضا به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود ودر صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضیان اعتراضی دارند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این منطقه تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود رابه 
مرجع قضایی تقدیم نمایند و گواهی طرح دعوا را به این منطقه ثبتی ارائه نمایند.بدیهی 
است درصورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
1- رای شماره  140260302210002001 مورخ 1402/05/24 مالکیت خانم زهره 
خانی باصری به شماره شناســنامه 528 کدملي 1284211843 فرزند حسینعلی 7 حبه 
از72حبه ششــدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشــاورزی که ششدانگ 
 آن  به مساحت 7021/65 مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد. 
 ) انتقال عــادی ازطرف حاج مراد خانی باصری به موجب ســند 41310- 48/10/20 
دفتر 15 یک ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ 
-به موجب ســند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه 
از 18حبه یک دانگ و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 
15 اصفهان یک حبه و نیم مشــاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانــگ و نیم مفروز از 
ششدانگ – بموجب سند 48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب 
ســند 41747-49/1/26 دفتر 15 یک حبه مشاع از شــش حبه از 18 حبه از 72 حبه 
 ششــدانگ همگی پلاک 134 اصلی بخش 20( واقع در اصفهــان بخش 6حوزه ثبت

 جنوب شرق اصفهان
2- رای شماره 140260302210002002 مورخ 1402/05/24 مالکیت خانم فاطمه 
خانی باصری به کدملي 1272549321 فرزند حسینعلی  7 حبه از72حبه ششدانگ یک 
قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششــدانگ آن  به مساحت 7021/65 
مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشــد.  ) انتقــال عادی ازطرف 
حاجی مراد خانی باصری به موجب ســند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک ربع حبه 
مشــاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششــدانگ -به موجب سند 
41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک دانگ 
و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک حبه 
و نیم مشاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 
48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
3-  رای شــماره 140260302210002003 مــورخ 1402/05/24مالکیــت خانم 
زهراخانی باصری به کدملي 1270563882 فرزند حسینعلی  7 حبه از72حبه ششدانگ 
یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ آن  به مساحت 7021/65 
مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشــد.  ) انتقــال عادی ازطرف 
حاجی مراد خانی باصری به موجب ســند 41310- 48/10/20 دفتر 15 یک ربع حبه 
مشــاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششــدانگ -به موجب سند 
41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 18حبه یک دانگ 
و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 اصفهان یک حبه 
و نیم مشاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ – بموجب سند 
48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 49/1/26-41747 
دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ همگی پلاک 134 

اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان

4- رای شماره 140260302210002004 مورخ 1402/05/24 مالکیت آقای مجید 
خانی باصیری  به شماره شناســنامه 479  کدملي 1284211355 فرزند حسینعلی  14 
حبه از72حبه ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ 
 آن  به مساحت 7021/65 مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  
) انتقال عادی ازطرف حاجی مراد خانی باصری به موجب ســند 41310- 48/10/20 
دفتر 15 یک ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ 
-به موجب ســند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه 
از 18حبه یک دانگ و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 
15 اصفهان یک حبه و نیم مشــاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانــگ و نیم مفروز از 
ششدانگ – بموجب سند 48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب 
ســند 41747-49/1/26 دفتر 15 یک حبه مشاع از شــش حبه از 18 حبه از 72 حبه 
 ششــدانگ همگی پلاک 134 اصلی بخش 20( واقع در اصفهــان بخش 6حوزه ثبت 

جنوب شرق اصفهان
5- رای شــماره 140260302210002005 مورخ 1402/05/24 مالکیت آقای علی 
خانی باصیری  به شماره شناســنامه393 کدملي 1284210499فرزند حسینعلی  14 
حبه از72حبه ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ 
 آن  به مساحت 7021/65 مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  
) انتقال عادی ازطرف حاجی مراد خانی باصری به موجب ســند 41310- 48/10/20 
دفتر 15 یک ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ 
-به موجب ســند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه 
از 18حبه یک دانگ و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 
15 اصفهان یک حبه و نیم مشــاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانــگ و نیم مفروز از 
ششدانگ – بموجب سند 48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب 
ســند 41747-49/1/26 دفتر 15 یک حبه مشاع از شــش حبه از 18 حبه از 72 حبه 
 ششــدانگ همگی پلاک 134 اصلی بخش 20( واقع در اصفهــان بخش 6حوزه ثبت

 جنوب شرق اصفهان
6- رای شــماره 140260302210002006 مورخ 05/24/ 1402 مالکیت آقای  رضا 
خانی باصیری  به شماره شناســنامه392 کدملي 1284210480 فرزند حسینعلی  14 
حبه از72حبه ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ 
آن  به مساحت 7021/65 مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد.  
) انتقال عادی ازطرف حاجی مراد خانی باصری به موجب ســند 41310- 48/10/20 
دفتر 15 یک ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ 
-به موجب سند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه از 
18حبه یک دانگ و نیم از ششــدانگ  -بموجب سند 36360-43/7/19 دفترخانه 15 
اصفهان یک حبه و نیم مشاع از شش حبه از 18 حبه یکدانگ و نیم مفروز از ششدانگ 
– بموجب ســند 48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب سند 
41747-49/1/26 دفتر 15 یک حبه مشاع از شش حبه از 18 حبه از 72 حبه ششدانگ 
همگی پلاک 134 اصلی بخش 20( واقع در اصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب شــرق 

اصفهان
7- رای شــماره 140260302210002000 مــورخ 1402/05/24 مالکیــت خانم 
معصومه جرکانی  به شــماره شناســنامه 1کدملي 1291852174 فرزند غلامعلی  9 
حبه از72حبه ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری کشاورزی که ششدانگ 
 آن  به مساحت 7021/65 مترمربع قســمتی از پلاک  134اصلي بخش 20 می باشد. 
 ) انتقال عادی ازطرف حاجی مراد خانی باصری به موجب ســند 41310- 48/10/20 
دفتر 15 یک ربع حبه مشاع از جمله دو حبه و نیم ابتیاعی از سه دانگ مفروز ازششدانگ 
-به موجب ســند 41630-49/9/9دفترخانه 15 اصفهان یک حبه مشاع از شش حبه 
از 18حبه یک دانگ و نیم از ششدانگ  -بموجب ســند 36360-43/7/19 دفترخانه 
15 اصفهان یک حبه و نیم مشــاع از شــش حبه از 18 حبه یکدانــگ و نیم مفروز از 
ششدانگ – بموجب سند 48625-52/1/26دفترخانه 15 یک ریع حبه مشاع – بموجب 
ســند 41747-49/1/26 دفتر 15 یک حبه مشاع از شــش حبه از 18 حبه از 72 حبه 

 ششــدانگ همگی پلاک 134 اصلی بخش 20( واقع در اصفهــان بخش 6حوزه ثبت 
جنوب شرق اصفهان

8- رای شماره 140260302210001751 مورخ 1402/04/14 مالکیت آقای محمد 
رشادی اشکاوندی به شناسنامه شــماره 30کد ملی 1293515698 فرزند محمد علی 
شش دانگ یک باب خانه به مســاحت 276/10مترمربع قسمتی از پلاک 1774 اصلی 
می باشد )به موجب ســند شــماره 39923مورخ 1401/3/28 دفترخانه 384 اصفهان 
تمامت 276/25 سهم مشاع از 4412/5سهم مشاع از 40000سهم 1/5 سهم از سه سهم 
از 15 سهم 5/9 سهم از 15 سهم مشاع ششدانگ  پلاک 1774اصلی ( واقع دراصفهان 

بخش 6حوزه ثبت جنوب شرق اصفهان
9- رای شماره 140260302210002018 مورخ 1402/05/24 مالکیت آقای فرشید 
شــریفی خاتون آبادی به کد ملی 1271532603 فرزند حســن شش دانگ یک خانه 
مسکونی دو طبقه به مساحت 160/50مترمربع از پلاک شماره 1166 فرعی از 2248 
اصلی می باشد )به موجب ســند وکالت نامه به شــماره 28041مورخ 1400/10/29 
دفترخانه 438 اصفهان مقدار 5000سهم مشاع از 8000سهم 12200سهم 5/1 دانگ 
مشــاع از  ششــدانگ پلاک 2248/1166( واقع دراصفهان بخش 6حوزه ثبت جنوب 

شرق اصفهان
تاریخ انتشار اول :1402/07/10
تاریخ انتشــار دوم : 1402/07/25 

م الف: 1573993 حمید رضا خســروی رئیس اداره ثبت اســناد واملاک جنوب 
شرق اصفهان       

مفاد آراء
7/197 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامــه قانون تعيين تکليف وضعيت 

ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي 
مي شود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته 
باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک تســليم و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شماره 8823  مورخ 1402/05/19 هيات  سوم مالکيت خانم زهرا 
نصر آزادانی به شناسنامه شماره 1182  کدملي 1282926950  صادره اصفهان فرزند 
نصراله در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 168/30 متر مربع پلاک شماره 632 
فرعی از 12 اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملــک غرب اصفهان تائيد و 

محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/10
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/25

م الف: 1577648  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

7/198 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر آراء شــماره 1888 و 1887  مورخ 1402/5/23 هيات اول موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی، مالکيت آقای بهمن 
 پرويزی به شناســنامه شــماره 1832 کدملی 2293762432  صادره فرزند علی پناه  
در سه دانگ مشــاع از ششدانگ  يکباب ســاختمان  به مســاحت 152/84 متر مربع  
پلاک شــماره 2952 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  
و مالکيت خانم افســانه ســامانيان به شناسنامه شــماره 320 کدملی 4620377961 
صادره شــهرکرد فرزند هرمز در سه دانگ مشــاع از ششــدانگ يکباب ساختمان به 

مســاحت 152/84 متر مربع پلاک شــماره 2952 اصلی واقــع در اصفهان بخش 5 
 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رســمی مشــاعی اوليــه مفروز ثبتی

 گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/10
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/25

م الف: 1577766  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/199 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 2279 مورخ 1402/6/26 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی، مالکيت آقای محمدرضا 
رمضان پور به شناسنامه شماره 18 کدملی 1288687168 صادره اصفهان فرزند  عباس 
در ششدانگ  يکباب خانه مخروبه  به مساحت 214/62 متر مربع  پلاک شماره 4 فرعی 
از 4360  اصلی واقع در اصفهــان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنــوب اصفهان  در ازای 

مالکيت رسمی مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاريخ انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و 
پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/07/10
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/25

م الف: 1578151  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/200 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانــون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابــر رای شــماره  140260302007000552 هيــات اول موضــوع قانــون
 تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم زهره کيانی پور 
مســجد جامعی فرزند محمد کاظم  به شماره شناســنامه 784  در ششدانگ قسمتی از 
يک قطعه زمين کشاورزی با کاربری زراعی به مساحت 905/22 متر مربع پلاک 680  
فرعی از 29  اصلی واقع در زازران خريداری از مالک رسمی خانم صغری خانم شيخی 

فرزند عباس محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ 
رسيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت  اول :1402/07/25
تاریخ انتشار نوبت  دوم : 1402/08/10

م الف: 1585836  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
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ثبت بیش از 22 هزار خدمت در سامانه خادمیاران استان اصفهان
از ابتدای سال تاکنون بیش از ۲۲ هزار خدمت در سامانه خادمیاران استان به ثبت رسید.معاون خادم 
یاری کانون های خادم یاران رضوی استان اصفهان در گردهمایی خیران خادمیاران رضوی در شاهین 
شهر گفت:به همت شبکه خادمیاری در اســتان اصفهان در شش ماه نخست سال بیش از ۲۲ هزار 
خدمت در سامانه خادمیاران استان به ثبت رسید که یک رشد صد در صدی را نسبت به شش ماه اول 
سال قبل نشان می دهد.محمد حســین امامی افزود: از آغاز فعالیت کانون های خادمیاران رضوی 
استان تاکنون بیش از ۹۲ هزار خدمت در سامانه خادمیاران استان اصفهان برای خدمت به مردم و 
محرومان در عرصه های ۱۹ گانه به ثبت رسیده است.وی گفت:استان اصفهان و از این میان شاهین 
شهر در ارزیابی های کانون خدمت رضوی کشور همیشه جزو سه رتبه برتر هستند.در این گردهمایی 

بیش از ۱۲۰ خیر خادمیار شرکت داشتند.
 

برگزاری جشن دانشجویان سال اولی در دانشگاه اصفهان
رییس دانشگاه اصفهان در این جشن با اشاره به تحصیل هزار و ۷۰۰ دانشجوی جدید در مقطع کارشناسی 
ارشد و دکترا گفت: جشن استقبال از این دانشجویان هفته گذشته برگزار شد.حسین هرسیج افزود: 
میزبان ۲ هزار و ۷۰۰ دانشجوی سال اولی در مقطع کارشناسی بودیم که در مجموع ۴ هزار و ۴۰۰ نفر به 
تعداد دانشجویان دانشگاه اصفهان اضافه شده است.وی با بیان اینکه ۱۹ هزار دانشجو در این دانشگاه 
مشغول به تحصیل هســتند، بیان کرد: از این تعداد حدود ۴۰ درصد تحصیلات تکمیلی می گذرانند.

رییس دانشگاه اصفهان گفت: ۳ هزار و ۶۰۰ دانشجوی خارجی در دانشگاه اصفهان تحصیل می کنند.
 

با هدف معرفی امام جماعت موفق صورت گرفت؛

ساخت مستند موشن مسجد طراز در اصفهان
بخش دوم از مجموعه مستند موشن مسجد طراز با محوریت مسجد امیرالمومنین در اصفهان منتشر 
شد.مدیر روابط عمومی مرکز رسیدگی به امور مساجد استان اصفهان گفت: این بخش از مستند موشن 
مسجد طراز با محوریت مسجد امیرالمومنین رهنان و روش مسجد داری مرحوم حجت الاسلام و 
المسلمین زاهدی و حجت الاسلام و المسلمین حسین محمدی منتشر شد.محمد محمدی افزود: 
این مستند با هدف معرفی مساجد و امام جماعت فعال وموفق به عنوان الگو ساخته شده و به صورت 
موشن گرافیک است.کارگردانی و نویسندگی، فیلمبرداری، تدوین و موشن گرافی این مستند را حجت 

الاسلام و المسلمین محمدی بر عهده دارد.
 

حدود 70 درصد جمعیت ایران اضافه وزن و چاقی دارند
متخصص تغذیه و رژیم درمانی و مشاور اجرایی معاونت غذا و دارو با بیان اینکه در حال حاضر اضافه وزن 
و چاقی بحث روز دنیاست، گفت: در حال حاضر نزدیک به ۷۰ درصد جمعیت ایران اضافه وزن و چاقی 
دارند؛ حدود ۲۳ درصد ایرانیان چاق هستند و حدود ۴۷ درصد اضافه وزن دارند.رضا اطمینانی با اشاره 
به اینکه بحث غذا از مزرعه تا سفره اســت، اظهار کرد: آنچه در مورد غذا اهمیت دارد، تامین غذای سالم 
و مناسب است.وی با بیان اینکه در حال حاضر اضافه وزن و چاقی بحث روز دنیا است، افزود: در حال 
حاضر نزدیک به ۷۰ درصد جمعیت ایران اضافه وزن و چاقی دارند؛ حدود ۲۳ درصد ایرانیان چاق هستند 
و حدود ۴۷ درصد اضافه وزن دارند.این متخصص تغذیه و رژیم درمانی و مشاور اجرایی معاونت غذا و 
دارو تصریح کرد: در صورتی که چاقی ایجاد شود، دیابت، فشارخون، بیماری های قلبی عروقی، کمردرد و 
زانودرد ایجاد می شود و فرایند معیوبی را ایجاد می کند که فرد به مرور از صحنه اقتصادی خارج می شود.

وی با بیان اینکه اگر فرزند و اعضای خانواده سالم می خواهیم باید نسبت به تغذیه و مواد غذایی آنها بسیار 
توجه داشته باشیم، ادامه داد: لازم است افراد جامعه نسبت به میزان نمک، شکر و چربی مواد غذایی که 

استفاده می کنند، اطلاع و انتخاب درست داشته باشند.

معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی اصفهان مطرح کرد:

پایش ۸۰۰ کارخانه تولید مواد غذایی در اصفهان

معاون غذا و دارو دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: 
۸۰۰ کارخانه و کارگاه تولیدی برای صدور پروانه بهداشتی 
فرآورده های تولیدی مورد پایش قرار می گیرند.محمود 
اعتباری در نشست خبری به مناسبت روز جهانی غذا با اشاره به اهمیت 
غذا و تامین سلامت موادغذایی، اظهار داشــت: تامین غذا در جهان با 
چالش های روبه رو است و با وضعیت اقتصادی کشورها هم تامین و هم 
سلامت موادغذایی تحت تاثیر قرار می گیرد.وی با بیان اینکه در کشور 
ما کارگروه سلامت و امنیت غذا وجود دارد، افزود: در تامین مواد غذایی 
ارگان های مختلف در آن نقش دارند و با نظارت کامل معاونت غذا و دارو 
بر روی تمام مراحل تهیه، تولید و توزیع مواد غذایی از مزرعه تا ســفره، 

غذای سالم به دست مصرف کننده می رسد.
معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان با بیان اینکه بعد از 
امنیت غذا، سلامت مواد غذایی خوردنی و آشامیدنی مسئله بسیار مهمی 
است، تصریح کرد: تضمین سلامت مواد غذایی بر عهده دانشگاه های 
علوم پزشکی سراسر کشور است.وی با اشاره به سایت استعلام اصالت 
)FDACRM( ادامه داد: پاسخ به استعلامات هر فرآورده غذای سالمی 

که قرار است تولید شود، معاونت غذا و دارو بر آن نظارت دارد.
معاون غذا و دارو دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان با بیان اینکه یکی 
از سیاســت های مهم وزارت، تولید فرآورده های ســالم اســت که از 
فشارخون، دیابت و چاقی جلوگیری شود، اضافه کرد: بررسی سلامت 
محصولات وارداتــی مانند گندم، برنج، چای و روغن، برعهده ماســت 
و سیب ســلامتی به ما آرامش می دهد که در تولید، واردات و صادرات 

مواد غذایی خوراکی آشامیدنی و محصولات آرایشی بهداشتی نظارت 
کافی وجود دارد و این آرامش به جامعه منتقل می شود.اعتباری با بیان 
اینکه هر فرآورده سلامت محور برای تولید غذا باید در شرایط و مکان و 
فاصله با ســایر تولیدکنندگان و منابع آلاینده باشد، مطرح کرد: یکی از 
حوزه هایی که معاونــت غذا و دارو و معاونت بهداشــتی در آن فعالیت 
می کند، بحث PMS است یعنی فرآورده هایی که در سطح عرضه وجود 
دارد را نمونه برداری کرده تا تضمین سلامت فرآورده ها انجام شود و در 
صورت نیاز و به دلیل مباحث سلامتی، فرآورده از سطح بازار جمع آوری 
می شــود.وی در ادامه گفت: حوزه معاونت غذا و دارو دانشــگاه علوم 
پزشکی اصفهان بیش از ۸۰۰ کارخانه و کارگاه تولیدی را پایش می کند، 
این کارخانه ها و کارگاه ها برای فرآورده های خود پروانه بهداشتی دریافت 
می کنند و معاونت غذا و دارو به صورت تک تک این فرآورده ها را بررسی 

و مورد تایید قرار می دهد.
معاون غذا و دارو دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان با بیان اینکه شعار 
امسال روز جهانی غذا »آب زندگی است آب غذاست« که هر سال در ۱۶ 
اکتبر مصادف با ۲۴ مهر برگزار می شود، عنوان کرد: غذاهای صنعتی به 
جهت دارا بودن نشان سیب سلامت و مهر استاندارد و بالا بودن ایمنی غذا 
به مردم توصیه می شود چرا که تمام مراحل تولید آنها زیر نظر معاونت 

غذا و دارو دانشگاه انجام می شود.
اعتباری با بیان اینکه کمبود شیر خشــک مربوط به مسائل اقتصادی 
کشور است، خاطر نشان کرد: شیر خشک برای شیرخواران سالمی که از 
شیرمادر محروم هستند، مصرف می شود و در حال حاضر شیر خشک 

در تمام داورخانه ها قابل دسترسی است؛ اما از ۲۰ مهرماه بر اساس ثبت 
مشــخصات متقاضی شــامل کد ملی و تاریخ تولد نوزاد به متقاضیان 

اعطا می شود.

درج برچسب روی محصولات تراریخته الزامی است

مدیر نظارت بر مواد غذایی، آشــامیدنی، آرایشــی و بهداشتی معاونت 
غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه درج برچسب 
تراریخته روی محصولات تراریخته الزامی است، گفت: کارخانه هایی که 
مواد اولیه مانند کلزا تولید می کنند، ملزم به درج عبارت تراریخته ایروی 
برچسب محصول هســتند.مرجان هادیان هم در نشست خبری روز 
جهانی غذا با بیان اینکه بیست وچهارم مهرماه )۱۶ اکتبر( به عنوان روز 
جهانی غذا نامگذاری شده اســت، اظهار کرد: مدیریت و نظارت بر مواد 
غذایی و بهداشــتی معاونت غذا و دارو، وظیفه نظارت و بازرسی از ۸۸۰ 
واحد تولیدی، محصول فراوری و فرآیند شــده که تولید و به بازار عرضه 
می شــوند را دارد؛ همچنین یکی از وظایف ما ارائه آموزش های لازم به 

عموم مردم در خصوص اصالت سنجی محصولات است.
وی افــزود: تمام پروانه ســاخت های تولید داخل کشــور در ســایت 
Fdacrm.ir به روزرسانی شده و برای عموم مردم استعلام از این سامانه 
در تمام اوقات شبانه روز در دسترس اســت و افراد می توانند محصول 

خریداری شده را از طریق این سایت اصالت سنجی کنند.
مدیر نظارت بر مواد غذایی، آشامیدنی، آرایشی و بهداشتی دانشگاه علوم 
پزشکی اصفهان با اشــاره به اصالت سنجی محصولات وارداتی تصریح 
کرد: لازم اســت برای اصالت محصولات وارداتی و خارجی به برچسب 
سلامت و اصالت کالا که روی محصولات درج شده است، دقت شود و از 
طریق مشخصات برچسب و خراشیدن قسمت نقره ای رنگ و پیامک 
به تلفن اعلام شده یا تلفن گویا از اطلاعات کامل محصول خریداری شده 

اطمینان حاصل کنند.
وی با بیان اینکه درج برچسب تراریخته روی محصولات تراریخته الزامی 
است، گفت: یعنی کارخانه هایی که مواد اولیه مانند کلزا، سویا و پنبه دانه را 
تولید می کنند و تاییدیه سازمان غذا و دارو را دریافت کردند، ملزم به درج 

عبارت تراریخته ای روی برچسب محصول هستند.
هادیان اضافه کرد: در پایش ســطح عرضه و مســتمر که از واحدهای 
تولیدی انجام می شود، درج عبارت تراریخته مورد ارزیابی قرار می گیرد 
و اگر شرکتی محصول تراریخته تولید کند و عبارت تراریختگی روی آن 
درج نکرده باشد، نمونه برداری انجام می شود و در صورتی که توالی ژن 
تراریخته در آن محصول شناسایی شد، برخورد قانونی با آن واحد تولیدی 

متخلف در خصوص عدم درج عبارت تراریختگی انجام می شود.
مدیر نظارت بر مواد غذایی، آشامیدنی، آرایشــی و بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشــکی اصفهان افزود: یکی دیگر از اقدامات که در محصولات و 
کارخانه های تحت پوشش معاونت غذا و دارو انجام شده است، کاهش 
درصد قند و نمک در فرمولاسیون فرآورده ها به میزان ۱۰ درصد بوده که این 

اقدامات در راستای اصلاح الگوی مصرف صوت گرفته است.

اخبار جامعه

امام جمعه اصفهان گفت: وجود برخی قوانین ناقص و 
ناکارآمد در زمینه قاچاق کالا و بی توجهی به سرمنشأهای 
اصلی این پدیده نامناســب است.آیت ا... سیدیوسف 
طباطبایی نــژاد در دیدار بــا فرمانده انتظامی اســتان 
اصفهان اظهار داشــت: امیرالمومنین )ع( سه صفت 
برای نیروهای مسلح عنوان کرده اند که یکی از آنها ایجاد 
آرامش برای مردم اســت.وی افزود: وجود نیروهای 
مسلح باعث می شــود که مردم احساس کنند در قلعه 
مستحکمی قرار دارند، یعنی آنها باید سبب ساز آرامش 
عمومی در جامعه باشند.عضو مجلس خبرگان رهبری 
خاطرنشــان کرد: دومین صفت نیروهــای نظامی و 
انتظامی از منظر امیرالمومنین )ع( این است که برای 
دین عزت آفرین بوده و زینت رهبران کشــور هســتند 
بنابراین  آرامش مردم به وسیله پلیس حاصل می شود.

امام جمعه اصفهان با تاکید بر ضرورت مدارا با مردم و 
رعایت ادب و احترام نسبت به ارباب رجوع تصریح کرد: 

گاهی فکر می کنیم اگر فردی جرمی مرتکب شده است 
باید مورد ناسزا قرار گیرد در حالی که حتی اگر بزرگ ترین 
جنایت را هم انجام داده باشد در نهایت بشر است و نباید 
نسبت به او عصبانی شــد.وی اضافه کرد: پیامبر اعظم 
)ص( می فرمایند »من برای مــدارای با مردم مبعوث 
شده ام همچنان که برای رسالت مبعوث گردیده ام«، لذا 
باید با مردم مدارا کرد.آیت ا... طباطبایی نژاد، پرهیز از 
زورگویی و رعایت مدارا با مردم را مهم و ضروری دانست 
و ادامه داد: ســیره پیامبر اکرم )ص( و ائمه اطهار )ع( 
نیز این است بنابراین نباید افراد را از دین و حکومت دور 
کنیم به طوری که آنها از این مسائل دست بکشند.وی 
گفت: وجود برخی قوانین ناقــص و ناکارآمد در زمینه 
قاچاق کالا و بی توجهی به سرمنشأهای اصلی این پدیده 
را نامناسب دانست و گفت: برخی از قوانین وجود دارد که 

حتی با اسلام هم مطابقت ندارد.
همچنیــن فرمانده انتظامی اســتان اصفهــان نیز در 

این دیدار با ارائه گزارشــی از اقدامــات ۶ ماه اخیر این 
فرماندهی گفت: در مراســم اربعین امسال با توجه به 
گسترش درخواســت ها برای صدور گذرنامه ۲۸۰ هزار 
گذرنامه بین المللی و ۷۳ هزار قطعــه گذرنامه زیارتی 
صادر شد.سردار حمید علینقیان پور از برقراری ۴۰ هزار 
تماس با پلیس فتای اســتان و دریافت مشاوره خبر 
داد و افزود: در زمینه مبارزه با مــواد مخدر و برخورد با 
خرده فروشان و قاچاقچیان در ۶ ماه گذشته بیش از ۱۳ 
تن انواع مواد مخدر در استان کشف و توقیف شده است.
وی خاطرنشان کرد: در حوزه امنیت اقتصادی و برخورد 
با قاچاقچیان کالا نیز در این مدت ۱۹ هزار میلیارد کالای 

قاچاق کشف و ضبط شده است.

امام جمعه اصفهان در دیدار فرمانده انتظامی استان:

برخی از قوانین قاچاق کالا ناکارآمد است

روز جهانی زنان 
روستایی

۲۳ مهر روز جهانی زنان روستایی 
نام گذاری شده است. روز جهانی 
زن روســتایی یادآور تلاش ها، 
توانمندی هــا و نیازهــای زنان 
روستایی و عشایری و کوشش 
برای متناسب سازی فرصت ها، 
امکانــات، منابع مــادی و غیر 

مادی با ظرفیت های آنهاست. 

معاون توانبخشی اداره کل بهزیستی استان: کارفرمایان اصفهانی که روشندلان را 
به کار بگیرند، تسهیلات دریافت می کنند؛

وقتی معلولیت با محرومیت همراه می شود
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، معاون توانبخشی اداره کل بهزیستی استان اصفهان گفت: ۱۱ هزار و 
۳۵ روشن دل زیر پوشش این نهادند که از این تعداد ۸۹۸ نفر زیر ۱۲ سال و ۱۰ هزار ۱۳۷ نفر بالای ۱۲ 
سال هستند و ۵ هزار ۳۸۶ نفر نابینایی شدید و خیلی شدید و ۵ هزار و ۶۴۹ نفر هم نابینایی خفیف و 
متوسط دارند.سید کمال صدیقی افزود: برای آموزش وتوانبخشی روشندلان، دو مرکز مادر وکودک ویژه 
کودکان نابینا وکم بینا و دو کارگاه تولیدی حمایتی تیپ یک ویژه افراد بالای ۱۵ سال در استان فعال است.

وی، یکی از مهم ترین نیاز های روشندلان تحصیل کرده را دسترسی به منابع اطلاعاتی، کتاب و نشریات 
بریل، گویا و نشریات الکترونیکی دانست و گفت: در حال حاضر در استان کتابخانه ۷ تیر ویژه نابینایان 
است که در این مرکز ۱۵ هزار فایل کتاب در دســترس نابینایان قرار گرفته است و قرار است کتاب های 
مرجع را نیز آماده سازی کنیم.آنطور که صدیقی اعلام کرده دستگاه ها و نهاد های عمومی به اجرای قانون 
»سهمیه سه درصد استخدام معلولان طبق ماده ۱۵ قانون جامع حمایت« از حقوق افراد دارای معلولیت 
مکلف شده اند که تنها آموزش وپرورش به این قانون عمل کرده و امسال در آزمون دبیری از ۴۰ شرکت 
کننده روشندل ۱۳ نفر تایید صلاحیت شدند که در انتظار به کار گیری هستند.معاون توانبخشی اداره کل 
بهزیستی استان اصفهان ادامه داد: در مورد قانون »اختصاص ۳۰ درصد از پست های سازمانی اپراتور 
تلفن به این افراد« هم دستگاه ها با استفاده از تلفن های گویا این قانون را نادیده گرفته اند. صدیقی با 
بیان کافی نبودن ایمن سازی محیط شهری هم بیان کرد: قرار بود ۱۰ درصد ناوگان حمل ونقل عمومی 
درون شهری مناسب سازی شود که در این زمینه اقدام مطلوبی انجام نشده و تنها پنج خودروی ون برای 
جابه جایی روشندلان با پیگیری مستمر بهزیستی در حال مناسب سازی است.معاون توانبخشی اداره 
کل بهزیستی استان اصفهان با اشاره به اختصاص تسهیلات ویژه به کارفرمایان گفت: اگر کار فرمایان 
افراد نابینا را بکار بگیرند وام ۱۵۰ میلیون تومانی قرض الحسنه ۳ تا ۴ درصد، جبران کارایی تا ۵۰ درصد 
بسته به شــدت معلولیت )اگر فردی ۳۰ درصد توان کار داشته باشد ۷۰ درصد حقوق را بهزیستی و ۳۰ 
درصد را کارفرما پرداخت می کند(.به گفته صدیقی، درصورتی که، فرد معلول توانایی کارکردن و مهارت 
فنی داشته باشد هم می تواند وام ۱۵۰ ملیون تومانی برای کارآفرینی دریافت کند.بیست و سوم مهرماه 
)پانزدهم اکتبر( روز جهانی عصای سفیداست.عصای سفید را جیمز بیگز انگلیسی برای نخستین بار 
در سال ۱۹۲۱ میلادی به کار برد؛ او که بر اثر یک سانحه، بینایی خود را از دست داد، برای  رفت و آمد در 

خیابان ها از عصای سفید استفاده می کرد.

جانشین فرمانده انتظامی اصفهان:

هوشمندسازی، رویکرد پلیس اصفهان در برابر تغییرات و 
آسیب های اجتماعی است

جانشــین فرمانده انتظامی اســتان اصفهان گفت: یکی از رویکردهای اساســی پلیس در اســتان، 
هوشمندســازی در برابر تغییرات اجتماعی، تنوع و تعدد جرائم و آســیب های اجتماعی است.سردار 
محمدرضا هاشمی فر افزود: این رویکرد تنها به استفاده از فناوری ها در حوزه های گوناگون منتهی نمی شود 
بلکه برنامه ای چندبعدی و ناظر برای اصلاح و بهینه سازی فرآیندها و بهره گیری از ابزارهای فناورانه با 
هدف ارتقای کارآیی و کارآمدســازی این سازمان اســت.وی از جمله اقدامات انجام شده برای تحقق 
پلیس هوشمند را در استان اصفهان، تنظیم الکترونیکی کروکی تصادفات، برقراری ارتباط الکترونیکی 
کلانتری ها با دادگاه ها برای انتقال پرونده های قضایی، خدمات الکترونیکی شماره گذاری، سامانه های 
کنترل الکترونیکی سرعت میانگین وسایل نقلیه و ثبت هوشمند تخلفات رانندگی عنوان کرد.جانشین 
فرمانده انتظامی استان اصفهان، تسهیل و الکترونیکی کردن بسیاری از خدمات از جمله صدور گذرنامه، 
صدورکارت پایان خدمت هوشــمند، طراحی برنامه پلیس من و تجهیز پلیس به دوربین   های البسه و 

دست افزارهای هوشمند ثبت تخلفات رانندگی را از دیگر اقدمات پلیس هوشمند در استان برشمرد.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

معاون زیست طبیعی محیط زیست 
استان اصفهان: رهاسازی زاینده رود 

به نام محیط زیست و به کام کشاورزی، 
رویکردی خطرناک است

اثر معکوس!
معاون محیط زیســت طبیعی و تنوع زیستی 
اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان 
گفت:آب زاینده رود برای کاربری های دیگر چون 
صنعت و کشاورزی  رهاسازی می شود؛ اما به نام 
محیط زیست تمام می شــود، این رویکردی 
خطرناک برای پایداری سرزمین است.حسین 
اکبری افزود: این رویکرد می تواند فرونشست 
زمین در اصفهان را تشــدید کند، چون مثل روز 
روشن اســت که آب را برای کشاورزی، صنعت 
و شرب رهاســازی می کنند هرچند آب بستر 
زاینده رود را طی می کند، اما این رهاسازی برای 
کاربری های دیگر است نه برای جریان زاینده 
رود.اکبری تصریح کرد: درست است که در زمان 
جریان آب در بستر زاینده رود، اتفاقات مثبتی 
هم برای خود زاینــده رود رخ می دهد؛ اما این 
به معنای پایداری جریان زاینده رود نیســت.
وی ادامه داد: پایداری جریــان زاینده رود این 
اســت که یک حداقل آب مشخصی به صورت 
مداوم و پایدار در طول ســال از سراب تا پایاب 
رهاسازی شود.وی اظهار داشــت: اینکه آب را 
برای کاربری های دیگر رها سازی کنند ولی به 
اسم محیط  زیست تمام شود و حتی در مکاتبات 
هم این موضوع را به ما اعلام کنند، اتفاق خوبی 
نیســت و بیشــتر کم لطفی در حق زاینده رود 
اســت.وی یادآور شــد: وزارت نیرو در آخرین 
گفته هایش مطرح کرده که از اســفند ۱۴۰۱ تا 
شهریور ۱۴۰۲ میزان ۶۳ میلیون مترمکعب آب 
برای حقابه زیست محیطی زاینده رود رهاسازی 
کرده است، اما ما می پرسیم که این ۶۳ میلیون 
مترمکعــب کجاســت و در کجا به مــا تحویل 
داده شده است، چرا که ما به طور دائم و منظم 
وضعیت زاینده رود را پایش می کنیم.وی گفت: 
اگر از این میزان ۶۳ میلیون مترمکعب آب، دو 
سوم را برای تالاب و یک سوم را برای رودخانه  
بگذاریم، می بایست ۴۰ میلیون مترمکعب آن به 
تالاب گاوخونی می رسید، اما یک قطره آب هم 

به تالاب نرسیده است.

فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان گفت: از ابتدای فروردین تا پایان شهریور سال جاری بالغ بر ۷۵۴ هکتار از اراضی ملی منابع طبیعی 
استان از ید متصرفان خارج و آزادسازی شده است.سرهنگ طاهری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان اینکه در شش ماه نخست سال جاری بالغ بر ۲۰۳ فقره پرونده 
برای تخریب و تصرف مراتع و عرصه های طبیعی استان تشکیل شده است، اظهار کرد: در این مدت تعداد ۱۷۸ حکم قضائی برای رفع تصرف عرصه های منابع طبیعی 
صادر و اجرا شد.وی افزود: از ابتدای فروردین تا پایان شهریور سال جاری حدود ۷۵۴ هکتار از اراضی ملی منابع طبیعی در سراسر استان اصفهان از ید متصرفان خارج 
و آزادسازی شده است.فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان با بیان اینکه از ابتدای سال جاری تا پایان تیرماه نیز طی ۱۲۳ مورد حکم قضایی 
۳۳۳ هکتار از اراضی ملی استان رفع تصرف شده است، تصریح کرد: در سال گذشته در ۳۱۲ مورد اجرای حکم قضائی ۶۹۶ هکتار از اراضی ملی آزادسازی شد.وی با 
اشاره به تصرف اراضی ملی در ۱۵ تا ۲۰ سال اخیر در بعضی از شهرستان های استان اصفهان گفت: بر اساس شواهد موجود این تصرفات اراضی به باغ تبدیل شده  و 
اجرای احکام برای آنها با دغدغه و سختی هایی همراه است، اما با حمایت دستگاه قضا و شورای تامین استان آزادسازی اراضی ملی انجام و متصرفان خلع ید می شوند.

آزادسازی 754 هکتار از اراضی ملی اصفهان در ۶ ماهه ابتدایی سال



کارشناس بسکتبال عملکرد تیم ملی در بازی های آسیایی را مورد انتقاد قرار داد و بر لزوم آسیب شناسی و برنامه ریزی برای جلوگیری از آسیب بیشتر این رشته، تاکید 
کرد.علی توفیق با یادآوری اینکه تیم ملی بسکتبال در بازی های آسیایی با پنج برد و یک باخت در جایگاه پنجم ایستاد، گفت: اگر ملاک تعداد برد و باخت باشد، باید 
گفت که تیم ملی در هانگژو رکورد خوبی داشته است اما واقعیت این است که جایگاه پنجمی نتیجه مورد انتظار جامعه بسکتبال نبود به خصوص با در نظرگرفتن مراحل 
آماده سازی که تیم ملی در ماه های اخیر داشت.وی در مورد ترکیب تیم ملی در بازی های آسیایی که نسبت به گذشته با محوریت جوانگرایی دستخوش تغییراتی شده 
بود و از همین موضوع به عنوان عاملی در از دست رفتن مدال یاد می شود، خاطرنشان کرد: ما در دوره پیشین بازی های آسیایی بازیکنان با تجربه ای در اختیار داشتیم 
و با حضور آنها نایب قهرمان شدیم. اما خیلی از همان بازیکنان عامل نایب قهرمانی در بازی های ۲۰۱۴ اینچئون بودند یعنی زمانی که خیلی جوان بودند. بسکتبال ایران با 
بازیکنانی خیلی جوان قهرمان آسیا شدند و سهمیه المپیک ۲۰۰۸ پکن را گرفتند.این کارشناس بسکتبال ادامه داد: همه آن موفقیت های با بازیکنان جوان به دست آمد 
چون برنامه ریزی درستی برای آنها شده بود. بنابراین جوان بودن بازیکنان عاملی نیست که از آن به عنوان توجیهی برای عدم صعود به نیمه نهایی و فینال و کسب مدال 
یاد کرد آنهم وقتی این بازیکنان پیش از بازی های آسیایی و به واسطه جام جهانی، اردوهای داخلی و خارجی خوبی را سپری کردند. ضمن اینکه خود جام جهانی هم یک 
تدارکات خوب برای بازی های آسیایی بود.توفیق با یادآوری اینکه کمیته ملی المپیک بر کیفیت اعزام به بازی های آسیایی تاکید داشت، خاطرنشان کرد: در این شرایط 
باید تابع سیاست کمیته عمل می شد و تیمی اعزامی می شد که بهانه ای برای عدم نتیجه گیری نداشته باشد نه اینکه حالا که مدالی به دست نیامده و حتی در جمع چهار 

تیم برتر هم قرار نگرفته ایم، به دنبال مطرح کردن بهانه باشیم.

انتقاد به عملکرد تیم ملی بسکتبال در هانگژو
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ستاره سابق رئال: پول نداشتم کفش بخرم!
دی ماریا در طول دوران فوتبال در باشگاه های بســیاری توپ زد و به یکی از بهترین بازیکنان حاضر در 
فوتبال اروپا در پست خودش تبدیل شد. این ستاره آرژانتینی افتخارات بسیاری از جمله قهرمانی در لیگ 
قهرمانان و جام جهانی را به دست آورد و حالا در صحبتی که با سایت پلیرز تریبون داشته، پرده از راز جذابی 
برداشته که دلیل حضورش در دنیای فوتبال و تبدیل شدنش به یکی از بهترین فوتبالیست های کشورش 
بوده است. او درباره خاطرات کودکی اش به پلیرز تریبون گفت:» من خیلی زود فوتبال بازی کردن را شروع 
کردم چون مادرم را در خانه دیوانه کرده بودم. او واقعا وقتی چهار ساله بودم من را پیش دکتر برد و گفت 
که هرگز دست از دویدن برنمی دارم و پرسید که باید چه کار کند؟ او هم یک پزشک آرژانتینی بسیار خوب 
بود و البته که در پاســخ به مادرم گفت: چه کار کنی؟ مشخص است، فوتبال! و همین شد که من دوران 
حرفه ای فوتبالم را خیلی زود آغاز کردم.واقعا دیوانه این ورزش بودم. تنها کاری بود که می کردم. به خاطر 
دارم به حدی فوتبال بازی می کردم که کفش هایم هر دو ماه یک بار کاملا از هم می پاشید و مادرم آنها را 

با چسب دوباره سرهم می کرد چون ما به اندازه کافی پول نداشتیم که بتوانیم کفش جدیدی بخریم.«

استقبال 33 میلیونی از »بنزما« به خاطر حمایت از فلسطین
حمایت کاپیتان سابق رئال مادرید از فلسطین در چند ساعت اســتقبالی میلیونی داشت.کریم بنزما 
کاپیتان سابق رئال مادرید و ستاره تیم ملی فرانسه مشهورترین فوتبالیستی به شمار می آید که به حمایت 
از مردم مظلوم غزه مقابل اشغالگران صهیونیست پرداخت.بنزما در توئیتر خود نوشت:  تمام دعای ما برای 
ساکنان غزه که بار دیگر قربانی این بمباران های ناعادلانه شدند که از هیچ زن و کودکی دریغ نمی کنند.

نکته جالب با گذشت تنها ۱3 ساعت از انتشار این توئیت در حمایت از مردم مظلوم فلسطین بازدید این 
توئیت نزدیک به 3۴ میلیون نفر شده است.بازدید 33 میلیونی در چند ساعت نشان می دهد کاربران 

مجازی استقبال زیادی از حمایت این ستاره فوتبال از مردم فلسطین کردند.
 

درگیری جدید رئال با پاریس به دور از »امباپه«
باشگاه رئال مادرید جدال جدیدی را با پاری سن ژرمن آغاز کرد.شبکه »دینفسا سنترال« اسپانیا 
خبر داد جدال باشــگاه رئال مادرید با پاری ســن ژرمن از کیلیان امباپه به جذب یک استعداد 
برزیلی تغییر کرد.رابطه این دو باشگاه به خاطر امباپه ســیاه شده و اکنون جدال جدیدی میان 
این دو باشگاه ب سر ویلیان وینگر برزیلی پالمیراس ایجاد شده است.بازیکن ۱6 ساله برزیلی 
باعث شــده تا رئال مادرید با پاریس وارد رقابت شــوند. پیش از این رئــال پدیده های برزیلی 
مثل وینیسیوس و رودریگو را شکار کرده بود.پاری ســن ژرمن برای کنار زدن رئال در این رقابت 
پیشنهادی وسوسه برانگیز و بالا داده است. البته رئال مادرید با استفاده از بازیکنان برزیلی اش 

در حال قانع کردن این ستاره ۱6 ساله برای آمدن به برنابئو است.

اخراجی که »راموس« را از ته دل خوشحال کرد 
مارکا نوشته است که برکناری خوزه لوئیس مندیلیبار بهترین خبر ممکن برای سرخیو راموس بود.

به گزارش »ورزش سه«، خوزه لوئیس مندیلیبار دیگر در سویا نیست و به تاریخ پیوست. مندیلیبار 
از ســویا رفت در حالی که این تیم را قهرمان لیگ اروپا کرده بود. رفتن مندیلیبار خبر خوبی برای 
سرخیو راموس نیز بود. اسطوره فوتبال اسپانیا بی تاب بازگشــت بود ولی مندیلیبار در تابستان 
تمایلی برای جذب راموس نشان نداد. در نهایت پس از سه شکست متوالی در شروع فصل و با 
فشار باشگاه راموس برگشــت و مندیلیبار نیز چاره ای جز پذیرش نداشت. راموس ولی در پنج 
بازی زیر نظر او ســه بار تعویض شــد که هرگز باب میلش نبود. اخبار از سویا حاکی از اختلافات 
بین راموس و مربی داشتند و اینکه کاپیتان هیچ شانســی برای تمدید نخواهد داشت و ممکن 

است به نیمکت تبعید شود.

 شانس کدام گزینه برای هدایت تیم ملی والیبال ایران بیشتر است؟

همه گزینه های روی میز

 در حالی که دوره چهارساله محمدرضا داورزنی یک ماه دیگر 
به پایان می رسد او با چندین گزینه برای قبول هدایت تیم ملی 
ایران وارد مذاکره شــده؛ اما هنوز مشخص نیست کدام یک 
روی نیمکت بنشینند.تیم ملی والیبال ایران در مجموعه چهار تورنمنتی که 
از ابتدای سال شــرکت کرده، عملکرد قابل قبولی نداشت و از جایگاه دهم 
در رنکینگ جهانی به رده پانزدهم سقوط کرد تا در سال منتهی به المپیک 
شانس تیم ملی برای حضور در المپیک پاریس به اما و اگر کشیده شود. 
بهروز عطایی، سرمربی تیم ملی هم در جریان مسابقات انتخابی المپیک در 
برزیل از تیم ملی والیبال استعفا داد و داورزنی رییس فدراسیون والیبال هم 
پس از پایان این مسابقات، ضمن عذرخواهی به خاطر عملکرد ضعیف تیم 
ملی در انتخابی المپیک، قول جذب یک مربی تراز اول خارجی را به مردم 
ایران داد.انتخاب سرمربی خارجی برای تیم ملی والیبال به یکی از مباحث 
مهم ورزش ایران تبدیل شده است و اســامی مثل »بلنجینی«، »آلکنو«، 
»رنان دال زاتو«، »آناستازی«، »مندز«، »لورنزتی و وبر« به عنوان سرمربی 
مطرح می  شوند. پیش از این نایب رییس فدراسیون والیبال  اعلام کرده بود 
۵ مربی به فدراســیون والیبال ایران چراغ سبز نشان دادند و باید ببینیم از 
بین این نفرات کدام مربی شرایط حضورش به والیبال ایران نزدیک تر است.

»بلنجینی«؛ گزینه نامناسب برای نیمکت تیم ملی
»لورنزو بلنجینی« سرمربی پنجاه و دو ساله سابق تیم ملی والیبال ایتالیا 
یکی از گزینه های تیم ملی والیبال ایران است. »بلنجینی« در مدت 6 سالی 
که در سمت سرمربی گری ایتالیا حضور داشــته به مدال نقره جام جهانی 
۲۰۱۵، برنز قهرمانی اروپا ۲۰۱۵ و مدال نقره المپیک ۲۰۱6 رسیده البته او از 
سال ۲۰۱۷ تا ۲۰۲۱ بدون کسب افتخار بوده است. در حال حاضر این مربی 
با لوبه قــرارداد دارد و اگر به فینال لیگ قهرمانان اروپا برســد تا خرداد ماه 
نمی تواند به ایران بیاید که قطعا او را به گزینه نامناسبی تبدیل می کند. با توجه 
به شرایطی که تیم ملی والیبال ایران دارد، فدراسیون به دنبال گزینه ای است 

که بتواند تمام وقت در تیم حضور داشته باشد.

»ولادیمیر آلکنو«؛ گزینه ای با مخالفان و موافقان زیاد
یکی دیگر از گزینه های احتمالی هدایت تیم ملی ایران »ولادیمیر آلکنو« 
اســت. او پیش از این در جریان المپیک توکیو هدایت تیم ملی را برعهده 
گرفته بود و اگرچه موفقیتی با تیم ملی کسب نکرد؛ اما همچنان به عنوان 
گزینه احتمالی نامش مطرح می شود. »آلکنو« ۵6 ساله سابقه مربیگری 
در تیم های باشگاهی روسیه و همچنینی تیم ملی این کشور را دارد و توانسته 
افتخارات زیادی را با این تیم ها به دست بیاورد. کسب مدال برنز المپیک 
۲۰۰۸ و مدال طلای المپیک ۲۰۱۲ از مهمترین افتخارات او با تیم ملی روسیه 
بوده است. همچنین در رده باشگاهی هم توانسته چندین بار قهرمانی در لیگ 
روسیه را تجربه کند.آلکنو در شرایطی جزو کاندیدهای فدراسیون والیبال قرار 
گرفته که مخالفان و موافقان زیادی دارد؛ برخی معتقدند او یک بار فرصت 
حضور در تیم ملی را در المپیک توکیو داشته و نتوانسته کاری از پیش ببرد و 
فرصت دوباره به او کار درستی نیست و آزموده را آزمون خطاست، اما برخی 
دیگر معتقدند آلکنو در فاصله چند ماه مانده به المپیک توکیو هدایت تیم 

ملی والیبال ایران را برعهده گرفت و فرصت زیادی نداشت.به هر حال او در 
شرایطی جز وگزینه های مطرح شده است که گفته می شود در ابتدا تمایلی 
برای این کار نداشته؛ اما با توجه به صحبت های مسئولان فدراسیون والیبال 
نظرش تغییر کرده و شنیده می شود اگر »ولادیمیر آلکنو« به سرمربی گری 
ایران رضایت دهد، علاوه بر »توماس توتولو« احتمال دارد »خوان سیچلو« 
هم به کادر فنی اضافه شود. با حضور دستیار سابق »ولاسکو و لوزانو«، این 
امکان وجود دارد که مثلث روسی - ایتالیایی - آرژانتینی را روی نیمکت تیم 

ملی شاهد باشیم! اما همه چیز به نظر آلکنو برمی گردد.

»رنان دال زاتو«؛ مربی ناکام در ایران
یکی از کاندیدهای عجیب و غریب برای هدایت تیــم ملی والیبال »رنان 
دال زاتو« است. او در جریان مسابقات انتخابی المپیک با وجود اینکه تیم 
برزیل را به سهمیه المپیک رساند اما از سمت خود استعفا داد. »دال زاتو« 
یک مربی ناکام لقب گرفته که در طول حضور خود در برزیل کاملا  روند نزولی 
را طی کرده است. او طی این مدت علاوه بر اینکه در لیگ ملت های والیبال 
به توفیقی نرسید، برزیل را از رتبه اول رنکینگ به رتبه پنجم تنزل داد و برای 
اولین بار در تاریخ فینال رقابت های آمریکای جنوبی، تیم ملی والیبال برزیل 
نتیجه را به آرژانتین واگذار کرد. »رنان دال زاتــو« یکی از گزینه های جدی 

فدراسیون والیبال ایران است و حتی از او برنامه هم خواسته شده است.

»آناستازی«؛ گزینه همیشه در صحنه
یکی از گزینه های همیشگی فدراسیون والیبال ایران در هر شرایطی »آندره آ 
آناستازی« است که این روزها با فدراسیون والیبال برای هدایت تیم ملی 
ایران مذاکراتی انجام داده اســت. البته حضور »آناســتازی« در تیم ملی 
ایران با توجه به شــرایطی که دارد بعید به نظر می رسد، چرا که او دستیاران 
زیادی دارد و از طرفی دیگر او ســرمربی تیم پیاچنزا ایتالیاست و حضور در 
دو تیم ملی مشمول جریمه خواهد شد و فدراسیون والیبال باید جریمه آن 

را پرداخت کند.

»ویتال هینن«؛ شانس بالا برای هدایت تیم ملی
»هینن« مربی بلژیکی و پرآوازه والیبال دنیاســت کــه یکی از گزینه های 
هدایت تیم ملی والیبال ایران محســوب می شــود. او سال هاست سابقه 
مربیگری در تیم های ملی آلمان، بلژیک، لهستان را دارد. وی همچنین با 
آلمان در قهرمانی جهان ۲۰۱۴ سوم شد و با لهستان در قهرمانی جهان ۲۰۱۸ 
طلا گرفت. او در حال حاضر ســرمربی تیم ملی والیبال زنان آلمان است. 
»هینن« بارها علاقه خود را برای هدایت تیم ملی والیبال ایران نشان داده 
است و حتی مدیربرنامه ایرانی او، اعلام کرده در قرارداد خود با فدراسیون 
آلمان بندی را قرار داده تا در صورت کسب پیشنهاد از والیبال مردان بتواند 

قانونا فسخ کند!

خبر روز

کلاهبرداری میلیاردی از بازیکنان پرسپولیس!
ایسنا نوشت: بر اساس اطلاعاتی که در اختیار خبرنگار ما قرار گرفته شده است، فردی با وعده 
سود چند میلیاردی از طریق خرید حواله های خودرو در بازار، مبالغ هنگفتی را از برخی بازیکنان 
پرسپولیس دریافت کرده و متواری شده است.درســال های اخیر به دلیل اختلاف قیمت زیاد 
خودرو در کارخانه و بازار آزاد، گروهی از مردم برای درآمدزایی و رســیدن به ســود در این بازار 
سرمایه گذاری کردند. در این میان برخی افراد ســودجو نیز با وعده های عجیب به دنبال کسب 
سودهای کلان از این بازار هستند که پای یکی از این افراد به باشــگاه پرسپولیس هم باز شده 
است!بر اســاس اطلاعاتی که از دو منبع در باشگاه پرســپولیس در اختیار خبرنگار ایسنا قرار 
گرفته است، دو ســال قبل از طریق یکی از نزدیکان این باشــگاه، فردی به اعضای تیم معرفی 

می شود که در  زمینه خرید و فروش خودرو فعالیت می کرد. 
این فرد به بازیکنان پرســپولیس اعلام می کند که افراد زیادی را می شناســد که در قرعه کشی 
فروش خودرو برنده شده اند؛ اما مبلغ خودرو را ندارند و می خواهند امتیاز خرید خودروی خود 
از کارخانه را به فروش بگذارند.با همین وعده و وسوسه ســودهای میلیاردی، برخی بازیکنان 
پرســپولیس به این فرد اعتماد کردند و مبالغی مانند ۱۷ میلیارد تومان، ۴ میلیارد تومان، یک 
میلیارد و ۵۰۰ میلیــون تومان و مبالغی از این دســت را در اختیار این فرد گذاشــتند. در ادامه 
فرد مذکور در خرید امتیاز خرید خودروها موفق نیســت و متواری می شــود و بازیکنان هم به 

خودروهای وعده داده شده و اصل پول خود نرسیده اند.
هنوز درباره سرنوشت فرد مذکور اطلاعات دقیقی در دســت نیست اما بازیکنان پرسپولیس که 
در جریان این اتفاق دچار ضرر و زیان شده اند، شــکایت خود را نزد مقام قضایی ثبت کرده اند و 

پیگیر موضوع هستند.
 

 مهاجم آرژانتینی از چه زمانی می تواند برای استقلال
 بازی کند؟

مهاجم آرژانتینی تیم فوتبال اســتقلال برای اینکه بتواند برای آبی پوشان بازی کند باید منتظر 
ثبت قرارداد خود باشد.حدود دو هفته پیش بود که باشگاه استقلال اعلام کرد گوستاوو بلانکو، 
مهاجم آرژانتینی رســما قرارداد خود با این باشــگاه را به ثبت رساند؛ اما باشــگاه استقلال به 
دلیل پر بودن سقف بودجه نمی توانســتند قرارداد او را به ثبت برسانند تا او بتواند در خط حمله 
استقلال حاضر شود.پیش از این گفته می شد این مهاجم آرژانتینی می تواند در بازی با هوادار 
با نظر جواد نکونام در ترکیب قرار بگیرد؛ اما تا به امروز باشــگاه با هیــچ بازیکنی برای کاهش 
قرارداد خود صحبت نکرده اســت. همین باعث شــده تا بلانکو همچنان در انتظار ثبت قرارداد 
خود در سازمان لیگ فوتبال باشد.اگر مسئولان باشگاه اســتقلال بتوانند تا قبل از بازی هوادار 
قرارداد بلانکو را ثبت کنند او می تواند در بازی هوادار حضور داشته باشد کاری که سپاهان برای 
عیســی آل کثیر انجام داد و کارت بازی ایــن بازیکن را روز بازی با الاتحــاد گرفت تا در صورت 

لزوم به میدان برود.
 

نسخه زنانه فغانی در مقدماتی المپیک پاریس!
دو داور زن ایرانی در مقدماتی المپیک قضاوت می کنند.  مرحله دوم مسابقات مقدماتی فوتبال 
زنان برای صعود به المپیک پاریس، در دو گروه چهار تیمی به میزبانی اســترالیا و چین برگزار 
می شود و تیم ملی کشــور ما در این مرحله با اســترالیا، چین تایپه و فیلیپین هم گروه است.

اما در گروه دیگر این رقابت ها، جایی که چین، کره شــمالی و تایلنــد حضور دارند؛ دو داور زن 
ایرانی قضاوت خواهند کرد!مهناز ذکایی و انســیه خبازمافی نژاد، دو داور مطرح فوتبال زنان که 
افتتاحیه مسابقات هانگژو را نیز سوت زده بودند، حالا با دعوت FIFA آماده قضاوت در مرحله 

دوم مسابقات مقدماتی المپیک پاریس می شوند.

مستطیل سبز

واکنش داورزنی به جنگ 
عطایی _ عبادی پور!

رییس فدراســیون والیبــال از بررســی و 
رسیدگی به حواشی تیم ملی در کمیته اخلاق 

فدراسیون خبر داد.
تیم ملی والیبال ایران در سال جاری عملکرد 
قابل قبولی ارائه نداد و در مسابقات مختلف 
شکست های زیادی را تجربه کرد. در نهایت 
هم از رتبه دهم جهان به پانزدهم سقوط کرد 
اما در این میان حاشیه های پررنگی داشت.

تقابل میــلاد عبادی پــور با بهــروز عطایی 
ســرمربی تیم یکی از حاشــیه هایی بود که 
بعد از قهرمانی آســیا پررنگ تر شــد؛ وقتی 
سرمربی تیم ملی، عبادی پور را برای حضور 
در بازی های آســیایی و انتخابــی المپیک 
دعوت نکرد. پس از آنکــه عطایی در جریان 
رقابت های انتخابی المپیک از ســمت خود 
استعفا داد، عبادی پور سکوتش را شکست 
و به تصمیمات کادر فنــی انتقاد کرد:»آقای 
عطایی شــما می آیی و مصاحبه می کنی که 
میلاد عبادی پور نتوانست به تیم ملی کمک 
کند. شــما یا چیزی از والیبــال نمی دانی یا 
اینکه داری با غرض صحبت می کنی. در اکثر 
بازی ها امتیازآورترین بازیکن ایران بودم و 
شاید باید از دهانم آتش بیرون می آوردم که 

شما راضی شوید.«
این بخشی از صحبت های عبادی پور بود که از 
طرف عطایی بی پاسخ نماند. سرمربی سابق 
تیم ملی در مــورد اظهار ایــن بازیکن گفت: 
»عبادی پور خیلی صحبــت از حرفه ای گری 
کرد. آیا شما حرفه ای هســتید که در کوران 
مســابقات علیه کادر فنی مصاحبه کردید؟ 
دل تــان می خواهد؟ شــما بیجــا کردید که 
صحبــت کردیــد! بخشــی از صحبت های 
عبادی پور دروغ بــود. من هیچ صحبتی با او 
نکرده بودم. بعــد از صحبت های عبادی پور 
شــک کردم که نکند حافظه ام را از دســت 
داده ام! من صدای ضبط شده میلاد را دارم 
که بعد از هفته اول لیگ ملت ها توضیح داد 
که به مسابقات نمی رسد. توهمات عبادی پور 
بالا رفته اســت و نمی تواند خودش را کنترل 

کند.«

فوتبال جهان

عکس خبر

 سخنگوی دولت 
در لباس جودو

حضور ســخنگوی دولت در 
اردوی تیــم ملــی جودوی 
نابینایان و کم بینایان اعزامی 

به بازی های پارآسیایی

سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان پس از 
پیروزی سخت مقابل فرش آرا مشهد گفت: از این 

مدل برنامه ریزی فدراسیون به شدت ناراحتیم.
محمد کشــاورز در ارتباط با پیروزی ســخت قابل 
فرش آرا در جمع خبرنگاران اظهار داشــت: امروز 
بازی ســختی مقابل فرش آرا داشــتیم که تا این 
هفته نتایج خوبی گرفته اند و شایستگی های خود 
را امروز ثابت کردنــد.وی افزود: از بازیکنان خودم 
بسیار گله مند هستم، فرصت های متعددی را امروز 
از دســت دادیم که کار را برای ما سخت کرد. البته 
بخشی از این اتفاق به دلیل خســتگی بازیکنانی 

بود که از مسابقات ملی بازگشتند و دو روز پیش به 
ما ملحق شدند.سرمربی گیتی پسند ادامه داد: از 
برنامه ریزی فدراسیون و کمیته فوتسال به شدت 
گله داریم و آن ها باید شرایط تیمی را که ۷ بازیکن 
ملی پوش دارند درک کنند.کشــاورز درباره این که 
ایا برای تعویق این مســابقه صحبتی با فدراسیون 
انجام داده انــد یا خیر گفت: ما درخواســت برای 
تعویق مســابقه را بــه فدراســیون داده بودیم که 
متاسفانه موافقت نشد. اگر منصفانه قضاوت کنید، 
بازیکنان ملی پوش مــا روز جمعه پس از انجام 3 
بازی ملی در خارج از کشور به تیم اضافه شدند که 

فرصت تمرین با ما پیدا نکردند و  اخیرا  عرق گیری 
 داشــتیم و دیــروز  هــم برای مــا بــازی کردند، 
این مورد قطعا روی کیفیت کار بازیکنان تاثیرگذار 
است و آن ها ربات نیستند که انتظار زیادی داشته 

باشیم.

 سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند اصفهان: 

از برنامه ریزی مسابقات بسیار گله مندیم

snn :عکس



مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان گفت: روند تشکیل هیئت امنای بازار بزرگ 
اصفهان با هدف حــل معضلات این بــازار در حال پیگیری اســت.به گزارش 
خبرگزاری مهر، محمدباقر کلاهدوزان با بیان اینکه بازار بزرگ اصفهان با مشکلات 
زیادی دست و پنجه نرم می کند،  اظهار کرد: یکی از اصلی ترین مشکلات این 
بازار، سد معبر اســت. در بازار بزرگ اصفهان اجناس به گونه ای چیده می شوند 
که مخل رفت و آمد مردم شده و برای آنها سد معبر ایجاد می کند که این مسئله 
به طور حتم باید حل و فصل شود.وی، سیســتم برق کشی ناقص، فرسودگی 
لوله های گاز و ورود بی رویه موتور سیکلت ها را از دیگر معضلات این بازار دانست 
و افزود: شهرداری در خصوص ورود موتور سیکلت ها به بازار پیگیری های لازم را 
انجام داده و ۴۵ مسیری که موتور سیکلت ها وارد بازار می شوند را شناسایی کرده 
است.مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان ادامه داد: این مسیرها پیش تر بسته 
شده بود؛ اما از آنجایی که هماهنگی و همراهی بین بازاریان و )سیستمی که در 
آن مقطع زمانی این تصمیم را اعمال می کرد( وجود نداشت، این طرح به مرور 
زمان تضعیف شد و رفت و آمد موتور سیکلت ها به بازار ادامه پیدا کرد.کلاهدوزان با 

اشاره به ضرورت تشکیل هیئت امنای بازار به منظور هماهنگی و همدلی برای حل 
معضلات فعلی اظهار کرد: تشکیل هیئت امنا منجر می شود تا بازاریان برای حل 
و فصل مسائل ذکر شده مشارکت داشته باشند.وی تاکید کرد: وقتی قوانین بازار 
توسط خود بازاریان تعیین شود و آنها در این تصمیمات دخیل باشند، عمل کردن 
به این قوانین نیز پایدارتر خواهد بود. به عنوان مثال اگر طبق قوانینی که توسط 
هیئت امنا وضع می شود ورود موتور سیکلت به بازار ممنوع شود، در مقابل باید 
برای باراندازی بازاریان تدبیری در نظر گرفته شود.کلاهدوزان، ایجاد هماهنگی 
بین بازاریان و متولیان شــهرداری را امری ضروری دانست و خاطرنشان کرد: 
اگر هیئت امنا تشکیل شود ما به عنوان بازوی اجرایی حمایت های لازم را انجام 
می دهیم تا کارها بهتر و با سرعت بیشتری پیش برود.وی اضافه کرد: همچنین 
همزمان با تشکیل هیئت امنا آیین نامه ای تدوین می شود و مشارکت بازاریان 
برای حل و فصل مسائل افزایش خواهد یافت تا مردم و بازاریان به اجرای قوانین 
ملزم می شوند.به گفته مدیر منطقه سه شــهرداری اصفهان، روند تشکیل این 

هیئت امنا در حال انجام است.

اصفهانی ها، پرونده شهرسازی خود را از طریق »اصنو« مشاهده کنند
قائم مقام مدیریت شهرسازی الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان با بیان اینکه یکی از مهم ترین اقدامات و زیرساخت های فراهم شده در 
سامانه اصنو، مشاهده پرونده شهرسازی است، گفت: با این خدمت شهروند می تواند به طور کلی مدارک اسکن شده در آرشیو پرونده شهرسازی خود را مشاهده و 
از آن استفاده کند.عباس افرادی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره به اینکه یکی از اقدامات مهم انجام شده در شهرداری اصفهان مقوله »حذف گردش فیزیکی 
پرونده ها« است، اظهار کرد: این موضوع در ۱۰ منطقه انجام شده است و بیست وسوم مهرماه سال جاری، منطقه چهار این کلان شهر به عنوان یازدهمین منطقه به این 
لیست اضافه شد.وی با بیان اینکه یکی از مهم ترین اقدامات و زیرساخت های فراهم شده در سامانه اصنو، مشاهده پرونده شهرسازی است، افزود: این خدمت زمانی 
برای شهروند فراهم می شود که احراز هویت درخواست ثبت شده در سامانه اصنو توسط کارشناس بازدید شود و مورد تایید قرار گیرد.قائم مقام مدیریت شهرسازی 
الکترونیک معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان تصریح کرد: در این صورت شهروند می تواند به طور کلی مدارک اسکن شده در آرشیو پرونده شهرسازی 

را مشاهده و از آن استفاده کند.

»اصپاک« به جمع آوری پسماندهای تر، تسری پیدا  کند
رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به راه اندازی سامانه هوشمند جمع آوری پسماند خشک با عنوان »اصپاک« در این کلان شهر گفت: از 
همکاران حوزه مدیریت پسماند درخواست کردم، به این نوع پسماند راضی نشوند تا موضوع به سمت سامانه های حمل ونقل هوشمند پسماند تر نیز تسری پیدا کند.

مصطفی نباتی نژاد در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره به راه اندازی سامانه اصپاک برای درخواست جمع آوری پسماند خشک شهروندان اظهار کرد: اگر بخواهیم شهر خوب 
و بهره وری مطلوب داشته باشیم، مشارکت اجتماعی و استفاده از فناوری ها باید سرلوحه اقدامات و ابتکارات مدیریت شهری قرار گیرد.وی افزود: در راستای استفاده از 
بستر فناوری اطلاعات و ارتباطات، در مسیر هوشمند شدن شهر، اقدام خوبی انجام و سامانه هوشمند جمع آوری پسماند خشک با عنوان »اصپاک« راه اندازی شده است.
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   کمبود ناوگان اتوبوسی برون شهری کشور و نیاز شهر کاشان برای حمل ونقل دانشجویان، مسافران و گردشگران به سمت
 مرکز استان یعنی اصفهان، چند ماهی است که این مسافران را دچار مشکل کرده است

اتوبوس نیست، نظارت هم نیست!
کمبود اتوبوس که در بیشتر مسیرهای بین شهری کشــور نمایان شده، برای مسافران،  

به ویژه دانشجویان مشکلاتی را ایجاد کرده است.
در سال های اخیر به دلیل تحریم های ظالمانه، نبود واردات و تولید نشدن مکفی اتوبوس در داخل کشور، با 

کمبود اتوبوس در مسیرهای درون شهری و برون شهری مواجه بوده ایم.
از حمل ونقل عمومی شهرها که بگذریم، ناوگان حمل ونقل برون شهری کشــور وضعیت مطلوبی ندارد؛ این 
موضوع در تمام مســیرها به گونه ای نمایان شده اســت که اتوبوسی که ۱۵ ســال عمر خدمت رسانی دارد 
نیز در حال سرویس دهی اســت، در واقع نبود اتوبوس موجب شــده ناوگان قدیمی و حتی فرسوده برای 

خدمت رسانی به خط شود.
مســیرهایی همچون اصفهان به تهران با بیش از ۴۵ سرویس در شبانه روز، کاشــان به اصفهان با حدود ۲۰ 
سرویس در شبانه روز و اراک به تهران با حدود ۳۰ سرویس در شــبانه روز، با مشکل کمبود اتوبوس مواجه 

هستند، به گونه ای که مسیرهایی حتی سه هفته قبل رزرو انجام شود.
اصفهان که در مرکز شــاهراه اصلی کشور قرار گرفته اســت، رتبه نخست ناوگان مســافری و رتبه دوم تردد 
خودروهای باری سنگین را در کشور دارد، بنابراین اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان در این زمینه 

وظیفه خطیری برعهده خواهد داشت.
کاشان به عنوان بزرگ ترین شهر در محدود شمالی اســتان اصفهان، جمعیتی حدود ۴۵۰ هزار نفر را در خود 
جای داده است؛ این شهر چندین دانشگاه با سطح علمی مناسب و بالا دارد و دانشجویان زیادی به صورت 

فصلی در این شهر زندگی می کنند.
تردد دانشجویان از شهرهای مبدأ)محل سکونت( به کاشان بیشتر به واسطه ناوگان حمل ونقل عمومی انجام 
می شود، همچنین قرارگیری بین اصفهان و تهران و فاصله به نســبت یکسان با این کلان شهرها نیز موجب 

شده است این شهر محل عبور مسافران زیادی باشد.
کمبود ناوگان اتوبوسی برون شــهری کشور و نیاز شهر کاشــان برای حمل ونقل دانشــجویان، مسافران و 
گردشگران به سمت مرکز استان یعنی اصفهان، چند ماهی است که این مسافران را دچار مشکل کرده است.

»امین«، یکی از دانشجویان دانشــکده فنی کاشان که هر هفته از در این مســیر تردد می کند، در این رابطه 
می گوید: »کاشان از شهرستان های استان اصفهان است، پس باید خدمت رسانی ویژه ای برای این مسیر 
در نظر گرفته  شــود، در حالی که اکنون، هر بیست دقیقه، اتوبوس به ســمت تهران حرکت می کند، اما برای 
کاشان هر یک ساعت یک بار اتوبوس وجود دارد. اداره راهداری باید تمهیدات ویژه ای برای اصفهان کاشان و 

بالعکس در نظر بگیرد چون در حال حاضر فقط یک شرکت سرویس دهی می کند.«

جابه جایی دانشجویان در جای خواب اتوبوس!
»لیلا«، از دانشجویان دانشگاه فرهنگیان کاشان می گوید: »چرا شهر دانشگاهی مثل کاشان که هم دانشگاه 
دولتی، آزاد و فنی حرفه ای و فرهنگیان داره، باید فقط یک شرکت باید امتیاز اتوبوس به اصفهان رو در اختیار 

داشته باشه و دانشجویان هر هفته با مشکل رفت و آمد مواجه باشند؟«
»محققیان« نیز اضافه می کند: »این انحصار باعث شــده که بســیاری از قوانین توســط این شرکت زیر پا 
گذاشته بشه و کســی هم نتونه اعتراض کنه. می بینیم که اتوبوس ۳۲ نفره تا ۴۰ نفر تا یا بیشتر رو هم توی 
جای خواب راننده و روی پله ها ســوار می کنه و همون کرایه رو هم ازشــون می گیره، البته موضوع اصلی و 

دغدغه مهم به خصوص برای ما دانشجوها، که ۹۰ درصد مسافران رو تشکیل می دیم، کمبود اتوبوس است.«

مشکل کمبود ناوگان خطوط مسافری وجود داشت، آغاز سال تحصیلی مزید بر علت شد!
محمدعلی صلواتی، معاون حمل ونقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان، در رابطه با اینکه 
چرا هم زمان با بازگشایی دانشگاه ها، اتوبوس های خط اصفهان به کاشــان و بالعکس دچار کمبود ظرفیت 
شده است، به خبرنگار ایمنا می گوید: نسبت به تابستان، کاهش ظرفیتی اتفاق نیفتاده است، بلکه با توجه 
به آغاز سال تحصیلی و در نتیجه افزایش تقاضای ســفر، ظرفیت موجود در برخی روزهای هفته با مشکل 
کمبود مواجه می شود.وی می افزاید: مشکل کمبود ناوگان خطوط مسافری در چند سال گذشته )به ویژه دو 
سال اخیر( به دلایل مختلفی از قبیل تولید نشــدن مکفی و واردات ناوگان اتوبوسی، افزایش قیمت ناوگان 
و افزایش شدید هزینه های تعمیر و نگهداری، پایین بودن نرخ کرایه و تناسب نداشتن هزینه و درآمد و در 
نتیجه کاهش سرمایه گذاری در بخش حمل ونقل جاده ای و خروج ناوگان به سمت صنایع و کارخانه ها رخ 

داده است.
معاون حمل ونقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان با اشاره به سرویس دهی انحصاری 
یک شرکت در مسیر اصفهان به کاشان خاطرنشان می کند: از حضور شرکت های حمل ونقلی و سرمایه گذاران 
جدید برای خدمت رسانی در این مسیر استقبال می شود و شرکت ها و افراد مختلف می توانند با ارائه شرایط 
قانونی، نســبت به دریافت مجوز اقدام کنند و مجموعــه مدیریتی حوزه حمل ونقل جاده ای اســتان نیز از 
رقابتی بودن سرویس دهی در خط اصفهان به کاشان حمایت می کند.وی اضافه می کند: افزایش نرخ کرایه 
مسیر اصفهان به کاشان در دســتور کار ستاد تنظیم بازار استان اصفهان اســت و امیدواریم با پیگیری های 
انجام شده، هرچه سریع تر به نتیجه برسیم.صلواتی تاکید می کند: تحویل لاستیک دولتی به اتوبوس داران 
از سیاست های کلان کشور اســت و در اختیار استان نیســت، در حال حاضر نیز ارز نیمایی از زنجیره تامین 

لاستیک برداشته شده است.
وی ادامه می دهد: باید با همکاری مجموعه مدیریتی شهرســتان و انجمن صنفی شرکت های مسافربری 
کاشان تمهیداتی در نظر گرفته شود تا ناوگان خط اصفهان به کاشــان افزایش پیدا کند تا سرویس دهی در 

این مسیر، ابتدا و انتهای هفته ها برای دانشجویان شرایط بهتری پیدا کند.
غلامعلی ناصری فر، رییس انجمن صنفی شرکت های مسافربری کاشان نیز در رابطه با تعداد اتوبوس خط 
اصفهان به کاشان به خبرنگار ایمنا می گوید: خط اصفهان به کاشان، خط خاصی است، زیرا بیشتر مسافران 
را دانشجویان تشکیل می دهند و در حال حاضر ۳۰ دســتگاه اتوبوس در حال خدمت رسانی است، در حالی 
که سال گذشته این ناوگان ۴۵ دســتگاهی بوده اســت.وی اضافه می کند: در واقع ۱۵ دســتگاه از تعداد 
اتوبوس های خط اصفهان به کاشان کاهش یافته اســت که دلیل آن نیز نرخ کرایه پایین و رسیدن رانندگان 

و اتوبوس های خط به سمت شرکت ها و مجتمع های بزرگ در سطح استان اصفهان و سایر استان هاست.
رییس انجمن صنفی شرکت های مسافربری کاشــان می گوید: معتقدم حتی در صورت افزایش کرایه در 
آینده، باز هم ناوگان زیادی نخواهیم داشت، زیرا بیشتر ناوگان به سمت سرویس های دربستی رفته اند و در 

صورت تناسب نداشتن هزینه و درآمد، راغب به فعالیت در این بخش نیستند.
وی ادامه می دهد: از مجموعه مدیریتی اســتان در حوزه حمل ونقل جاده ای درخواست داریم همانطور که 
دغدغه مسافران و زائران برای رفت و برگشــت به مرزهای زمینی در ایام اربعین حسینی و مشهد مقدس 

در ایام پایانی ماه صفر را با مدیریت مناســب، رفع کرد، با تدابیر لازم، توجیه پذیر کردن فعالیت در این خط 
و افزایش نرخ کرایه بر اســاس آنالیز واقعی هزینه-درآمد خط اصفهان به کاشــان را نیــز مدیریت کند تا 
مشکلی در این زمینه نداشته باشیم.ناصری فرد می گوید: تمام تلاش خود را در این زمینه به کار می بندیم تا 
خدمت رسانی مناسبی به مسافران داشته باشیم؛ اما اداره کل راهداری باید صدای رسای این انجمن باشد.

وی تصریح می کند: دانشــجویان حتی حاضرند کرایه بیشــتری بپردازد، اما نگرانی آن ها این اســت که با 
سواری شخصی تردد نکنند؛ شرمنده آن ها هستیم و تا جایی که بتوانیم کمک می کنیم، اما باید این مشکل 

به صورت ریشه ای رفع شود.
ناصری فرد تصریح می کند: لاستیک اتوبوس در گذشته حدود ۳۰ میلیون تومان بود، اما در حال حاضر باید 
۶۵ میلیون بخریم که حتی تاریخ گذشته است؛ این مشکل کشوری اســت و باید راهکاری برای آن در نظر 
گرفته شود.وی ادامه می دهد: مســافران حاضرند هزینه ای معادل سه برابر کرایه اتوبوس را پرداخت کنند 
و حتی با آژانس به مقصد برسند، در حالی که نگران هستند آیا این آژانس امنیت جانی و مالی دارد یا خیر، 
زیرا نمی دانند توان و تجربه کاری دارد یا خیر، در حالی که اتوبوس خودروی عمومی محسوب می شود و از 

هر نظر تایید و پذیرفته شده است.
رییس انجمن صنفی شرکت های مسافربری کاشان اضافه می کند: اگر اتفاقی در مسیر اصفهان به کاشان 
رخ دهد، زحمات اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای و تلاش های انجمن صنفی شرکت های مسافری 
زیر ســوال می رود.این کمبود بلیت فقط مخصوص خط اصفهان کاشان نیســت، بلکه در تمام خطوط دیده 
می شود؛ همچنین حرکت اتوبوس ها به سمت کارخانه ها و شرکت های بزرگ، موجب شده است این کمبود 

بیش از پیش به چشم بیاید.
با آزادشدن واردات اتوبوس و افزایش تولید داخلی، می توان از این بحران عبور کرد؛ البته باید توجه داشت 
که همکاری بیش از پیش مســافران، مالکان و رانندگان اتوبوس و مدیریت و نظــارت هر چه بهتر اداره کل 

راهداری بر کاهش مشکل دانشجویان موثر خواهد بود.
در خط اصفهان کاشان باید بیشتر از یک شرکت ســرویس دهی کند که با تسهیلات اداره کل راهداری میسر 
خواهد شد، همچنین نظارت بر تعداد مسافران هر اتوبوس نیز به واسطه ناظر این اداره کل، مستقر در پایانه 

هر شهر و عوامل پلیس راه باید انجام شود.

مفاد آراء
7/201 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
 برابــر رای شــماره  140260302007000553 هیــات اول موضــوع قانــون
 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی  خانم زهره کیانی پور 
مسجد جامعی فرزند محمد کاظم  به شماره شناسنامه 784  در ششدانگ قسمتی از یک 
قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی  به مساحت 606/43 متر مربع پلاک 681  فرعی 
از 29  اصلی واقع در زازران خریداری از مالک رســمی  رضا یزدانی زازرانی فرزند محمد 

علی محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت  اول :1402/07/25
تاریخ انتشار نوبت  دوم : 1402/08/10

م الف: 1585856  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/202 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابــر رای شــماره  140260302007000554 هیــات اول موضــوع قانــون
 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی  خانم زهره کیانی پور 
مسجد جامعی فرزند محمد کاظم  به شماره شناسنامه 784  در ششدانگ قسمتی از یک 
قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی  به مساحت 653/95 متر مربع پلاک 682  فرعی 
از 29  اصلی واقع در زازران خریداری از مالک رسمی  ابراهیم شیخی فرزند فضلعلی  محرز 

گردیده است.

 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت  اول :1402/07/25
تاریخ انتشار نوبت  دوم : 1402/08/10

م الف: 1585914  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

7/203 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره 2273 و 2274 و 2275 و 2276  مــورخ 1402/6/26 هیات اول/ دوم 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکیت 
خانم اشرف کاظمیان اردکانی به شناسنامه شــماره 539 کدملی 1288693958  صادره 
اصفهان فرزند  عبدالرحیم در 1/5 دانگ مشاع از  ششدانگ یکباب ساختمان  به مساحت 
181 متر مربع  پلاک شــماره 4534 اصلی واقع در اصفهان بخــش 5 حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان  و مالکیت خانم اکرم کاظمیان اردکانی به شناسنامه شماره 1092 کدملی 
1288756976 صادره اصفهان فرزند عبدالرحیم در 1/5 دانگ مشاع از ششدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت 181 متر مربع پلاک شماره 4534 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 
حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکیت آقای ســهراب کاظمیان اردکانی به شناسنامه 
شماره 1138 کدملی 1288816278 صادره اصفهان فرزند عبدالرحیم در 1/5 دانگ مشاع 
از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 181 متر مربع پلاک شماره 4534 اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکیت آقای عباس کاظمیان اردکانی 
به شناسنامه شماره 1068 کدملی 1288866828 صادره اصفهان فرزند عبدالرحیم در 1/5 
دانگ مشاع از ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 181 متر مربع پلاک شماره 4534 
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان، به موجب توافقنامه عادی 
بین ورثه مرحوم لطف اله جعفر ی)احمدرضا و محمود جعفری( به خواهر خودشان: فاطمه 

جعفری واگذار نموده اند، سپس از طرف خانم فاطمه جعفری به موجب بیع نامه عادی مورخ 
1375/9/24 به آقای عبدالرحیم کاظمیان اردکانی واگذار گردیده است و آقای عبدالرحیم 
کاظمیان اردکانی به موجب دادنامه شماره 9909976901202500 مورخ 1399/10/21 
صادره از شعبه 57 حقوقی شــورای حل اختلاف اصفهان فوت نموده و ورثه وی شامل: 
فرزندان: عباس و سهراب و اکرم و اشرف همگی کاظمیان اردکانی می باشند و متقاضیان 
)ورثه مرحوم عبدالرحیم کاظمیان اردکانی( نیز به موجب مشروحه مورخ 1402/4/6 اعلام 
نموده اند که: سهم هر یک از آنها بصورت مساوی )هر کدام 1/5 دانگ مشاع از ششدانگ( 
قرار گیرد و متقاضیان نیز به موجب یک فقره استشهادیه محلی که به تایید شهود محلی 
رسیده است اعلام داشته اند به خانم فاطمه جعفری و دیگر ورثه مرحوم لطف اله جعفری 

دستجردی )مالک رسمی( دسترسی ندارند. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/25
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/10

م الف: 1586042  مهدي شبان رئیس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

7/204 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 2329 مورخ 1402/6/28 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکیت آقــای روح اله رضائی دینانی به 
شناسنامه شــماره 1376 کدملی 1141918269  صادره خمینی شهر فرزند  رمضان در 
ششدانگ  قسمتی از یکباب خانه به مساحت 36/76 متر مربع  پلاک شماره 73 فرعی از 
3124  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  ) و متقاضی قصد 
تجمیع مورد تقاضا با پلاک 3124/95 که تواماً تشکیل یکباب خانه را می دهد را دارد( که 

مقداری از مالکیت وی به موجب سند مشــاعی بنام خود متقاضی می باشد و مقداری هم 
به موجب بیع نامه عادی مــورخ 1397/2/18 از ورثه مرحوم محمد جان براتی خریداری 
نموده اســت و با توجه به اینکه مالک زمان اولیه تفکیک، آقای دیدار قلی کیانی ســفید 
 دشتی بوده، ســپس به آقای رجبعلی ریانیان کوپایی انتقال گردیده و نهایتا مع الواسطه
 به اینجانب )متقاضی( انتقال گردیده است و به مالکین زمان اولیه تفکیک)دیدار قلی کیانی 
سفید دشــتی و رجبعلی ریانیان کوپائی و ورثه نامبردگان( دسترسی ندارد و اعلام میدارم 
ساختمان مذکور به همان وضع اولیه بوده و تغییری ایجاد نشده است و ابتدا به همین صورت 
بوده و چنانچه شخص یا اشخاصی نســبت به مورد تقاضا ادعایی داشته باشند پاسخگو 
 بوده و مسئولیت آن را می پذیرم، همچنین در مشروحه فوق الذکر نیز اعلام نموده است: 
 در نظریه کارشناســی رســمی دادگســتری مورخ 1354/2/7 و نیز مــورخ 85/5/21 
)خطاب به شــعبه هفتم دادســرای عمومی اصفهان ( به این موضوع )که ســاختمان به 
همان وضع اولیه بوده و تغییری ایجاد نشده اســت( اشاره شده است و در خصوص اینکه 
مورد تقاضا در طرح گذر شهرداری قرار دارد یا خیر؟ از شــهرداری پرسش گردیده است 
و شهرداری نیز به موجب نامه شماره 5/2/6545 مورخ 1402/5/28 اعلام نموده است: 
کاربری عرصه پلاک ثبتی 3124/95 طبق طرح تفصیلی، مسکونی است که در گذر واقع 
 نمی باشد و با توجه به اعلام نظر واحد املاک سوابقی مبنی بر توافق شهرداری وجود ندارد 
بنابراین: بــا توجه به مــوارد فوق الذکر قســمت مورد تقاضــا )36/76 متــر مربع( در 
محدوده پلاک اولیه قبل از تفکیــک بوده که در تصرف متقاضی می باشــد و متقاضی 
 قصــد تجمیع مورد تقاضــا با پــلاک 3124/95 دارد )کــه توماً تشــکیل یکباب خانه 

را می دهد(.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/25
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/10

م الف: 1585978  مهدي شبان رئیس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

 مدیر منطقه سه شهرداری:

هیئت امنای بازار بزرگ اصفهان تشکیل می شود



   

چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

نشانی: اصفهان، خیابان ارتش، جنب پل حسین آباد، ساختمان 119، واحد 3
تلفن: 8-36284167-031     فکس: 36284166

سه شنبه  25  مهر  1402 /  1  ربیع الثانی  1445  /  17  اکتبر    2023 / شماره 3928 

رتبه: 3    ضریب کیفی روزنامه: 53.4

 نمایشگاه صنعت ساختمان که به نوعی می توان گفت یکی از قدیمی ترین نمایشگاه های 
تخصصی اصفهان اســت، امســال از 18 تــا 21 مهرمــاه در محل دائمی نمایشــگاه های 

بین المللی اصفهان برگزار خواهد شد.
نزدیک به سه دهه است که این نمایشگاه دریچه ای را به روی تولیدکنندگان، سرمایه گذاران و علاقه مندان 
به صنعت ساختمان در مرکز و جنوب کشور گشوده است. امسال نیز قرار است بیست و ششمین دوره این 
نمایشگاه در ابعادی گسترده تر برگزار شود.این نمایشــگاه از سال 1376 شمسی هرساله در شهر اصفهان 
برگزار می شود؛ هدف نمایشــگاه صنعت ساختمان گرد هم آوردن شــرکت ها و طرح ها و ایده های جدید 
برای ارتقای کسب وکار، اقتصاد، جامعه و فرهنگ است.با نگاهی به گذشته این نمایشگاه باید گفت که در 
10 سال گذشته نمایشگاه ساختمان اصفهان به نسبت متحول شده؛ در سال ۹1 تنها 5 هزار و 500 متر مربع 
فضای نمایشگاهی با ۹2 مشــارکت کننده در محل پل تاریخی شهرســتان برگزار شد. اما امسال با شکوه 

هرچه تمام تر و در تدارک برای شروع به کار نمایشگاهی متفاوت و جذاب است.
زمان ثبت نام در نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان اصفهان از سه ماه قبل از برگزاری آن شروع شد 
و ظرف مدت چهار روز کل فضای سرپوشیده پیش بینی شده رزرو شد؛ امری که حکایت از اعتبار و کیفیت 
این رویداد تخصصی دارد.این نمایشگاه در ســالنی به مســاحت 16 هزار متر مربع میزبان شرکت های 
داخلی و خارجی تحول آفرین و خلاق در هفت حوزه مانند مصالح پایه ســاختمانی و سیستم های سازه 
ای-معماری و دکوراسیون داخلی و خارجی ســاختمان فضای باز-لوازم و تاسیسات برقی الکترونیک و 
امنیتی ساختمان و هوشمندســازی-ابزارآلات و تجهیزات و ماشین آلات ساختمانی–خدمات مهندسی 
و طراحی و نظارت، پیمانکاری و انبوه سازی- آموزش و تبلیغات، انجمن ها خواهد بود.سال گذشته این 
نمایشگاه به نســبت سال های قبل تر، 25 درصد رشــد حضور شرکت کننده داشت، امســال نمایشگاه با 
دستاوردهای بیشتری به ظرفیت خود اضافه کرده و دایره مشارکت کنندگان آن وسیع تر شده است. تفاوت 
اصلی هم برمی گردد به تنوع حضور مشــارکت کنندگان در زیرگروه های دکوراسیون و معماری و افزایش 
تعداد مشارکت کنندگان در این بخش و همین موضوع موجب شد زیرگروه آسانسور در قالب یک نمایشگاه 
تخصصی در تاریخ مجزا و افزایش متراژ نمایشی و  ۹ هزار مترمربع فضای بسته و 200 مترمربع فضای باز 

سالن یکی از تفاوت های نمایشگاه امسال باشد.
استان های تهران، آذربایجان شرقی، خراســان جنوبی، فارس، قم، گیلان، لرستان، مرکزی، یزد و اردبیل 
که 44 درصد مشــارکت کنندگان ایرانی غیر اصفهانی نمایشگاه را شامل می شوند؛ اما در مقابل 56 درصد 
مشارکت کنندگان برندهای استان اصفهان هستند. در این میان 8 نماینده خارجی از کشورهای چین و ژاپن 
نیز در نمایشگاه بیست و ششم حضور دارند.در چهار روز برپایی نمایشگاه برنامه های متنوعی چون کارگاه ها 
و میزگردهای تخصصی برگزار خواهد شد؛ در واقع نمایشگاه صنعت ساختمان زمینه ای را فراهم می آورد تا 
کارآفرینان، سرمایه گذاران ملی و بین المللی گردهم آمده و فرصت شبکه سازی و همکاری داشته باشند.

این نمایشگاه زمینه مناســبی برای بازدیدکنندگان عام و همچنین برای بازدیدکنندگان تخصصی است تا 
با ارتباط گیری، آشــنایی با دانش نوین، ارائه محصولات جدید و رایزنی در مورد صنعت ساختمان سازی، 
علاوه بر تبادل و همفکــری، در تعامل با طیف متنوعی از شــرکت کنندگان فرصت های زیادی برای ارتباط 

برقرار کردن با افراد از حوزه ها و صنایع مختلف به دست آورند.

به طور کلی مخاطبان نمایشــگاه صنعت ساختمان بیشتر مهندسان ســازمان نظام مهندسی، مهندسان 
شهرسازی، مشاور، معماران و پیمانکاران، شرکت های ساختمانی و انبوه سازان و دیگر فعالان حوزه صنعت 

ساختمان هستند که نقش مهمی در اجرا و رونق طرح ملی مسکن دارند.

افزایش شمار بازدیدکنندگان تخصصی در نمایشگاه صنعت ساختمان
همچنین این نمایشگاه برای دانشجویان رشته های مرتبط و کسانی که تمایل دارند به نحوی وارد یکی از 
زیر مجموعه های این صنعت شوند یا کسب و کار تازه ای در این حوزه راه اندازی کنند، فرصت مناسبی برای 

آشنایی، شبکه سازی و ارزیابی است.
 نمایشگاه صنعت ســاختمان اصفهان ســال گذشــته میزبان بیش از 12 هزار نفر بازدیدکننده مهندسان 
عضو ســازمان های نظام مهندسی ساختمان، انجمن صنفی مهندسان مشــاور معمار و شهرساز، انجمن 
انبوه ســازان، انجمن صادرکنندگان خدمات فنی و مهندسی، مهندســان عضو جامعه مهندسان مشاور، 
اعضای انجمن شرکت های ســاختمانی، اعضای کانون انجمن های شرکت های ساختمانی، تاسیساتی 
و تجهیزاتی و اعضای انجمن شرکت های پیمانکار تاسیســات و تجهیزات صنعتی بوده است، پیش بینی 
می شود با تنوع ایجاد شــده در حضور زیرگروه های مشــارکت کنندگان در زمینه دکوراسیون و معماری و 
افزایش تعداد مشارکت کنندگان در این بخش و همچنین جداسازی زیرگروه آسانسور و درب و پنجره در 
قالب یک نمایشگاه تخصصی در تاریخ مجزا از عنوان نمایشگاه ساختمان به سمت رویدادی تخصصی تر  

و حرفه ای گام برداشته شود.

مصالح پایه ساختمانی یکی از مهم ترین شاخص های نمایشگاه 
مصالح پایه ساختمانی و سیستم های ســازه ای-معماری یکی از حوزه های مهم برگزاری این نمایشگاه 
است، مصالح پایه ســاختمانی یکی از مهم ترین شــاخص ها برای قیمت گذاری و هزینه اولیه تولید آن 

مصالح است. این مسئله عامل تعیین کننده برای استفاده و انتخاب برخی مصالح به شمار می رود.
 البته مردم غالبا موارد دیگری را برای خرید مصالح در نظر می گیرند. مانند صرفه جویی انرژی و مقاومت 
بالای مصالح، هزینه بیشتر به شرط کیفیت و طول عمر بالاتر و ایمن در برابر آتش و باد. از طرفی پیشرفت 
روز افزون علم و فناوری همواره باعث تحول در این صنعت شــده تا روز به روز محصولات جدیدی به بازار 
عرضه شــود، محصولاتی با اســتانداردهای جهانی و کیفیت و دوام بالاتر که نمایشگاه صنعت ساختمان 
عرصه ای را برای این منظور فراهم کرده است تا جامعه هدف در این حوزه با انواع مصالح پایه ساختمانی 
روز آشنا شوند.در پروژه های ساخت و ساز برای ســاخت ساختمان بر اساس کاربری و شرایط بارگذاری، 
از سیستم سازه ای اســتفاده می شود. سیستم ســازه ای در واقع پکیج یا مجموعه ای از المان های باربر 
ساختمان است که در معماری ساختمان بسیار کاربرد دارد و این نمایشــگاه فرصتی بی بدیل برای ارائه 

سازه های ساختمانی مرتبط با معماری نوین محسوب می شود.

استقبال شرکت کنندگان بخش دکوراسیون داخلی و خارجی از نمایشگاه
دکوراسیون داخلی و خارجی ساختمان فضای یکی از رویدادها و نمایشــگاه های تجاری این نمایشگاه 

اســت که فرصت بســیار ارزشــمندی برای فعالان یک صنعت فراهم کرده است. نمایشــگاه معماری و 
دکوراسیون داخلی و خارجی یکی از مهم ترین رویدادهای حوزه معماری، خانه مدرن و دکوراسیون داخلی 
در اصفهان اســت.در این نمایشگاه شــرکت های مشــاوره و طراح معماری و معماری داخلی، کفپوش، 
تجهیزات دکوراسیون، لوازم تزئینی و مبلمان فضای باز، دیوارپوش، پرده، تجهیزات نورپردازی، تجهیزات 
هوشمند سازی، تکنولوژی های نوین ساختمان فعال است.حضور فعالان این عرصه نشان دهنده کیفیت 
نمایشــگاه بوده و اثربخشــی آن را برای شــرکت کنندگان و بازدیدکنندگان افزایش می دهد. نمایشگاه 
معماری و دکوراسیون داخلی و خارجی اصفهان بهترین فرصت برای صاحبان صنایع است تا محصولات و 
توانمندی های خود را در سطح وسیعی عرضه کرده و با فعالان حوزه کاری خود ارتباط برقرار کنند. برگزاری 

این گونه نمایشگاه ها در سطح بین المللی و ملی آورده و نفع اقتصادی برای فعالان این عرصه دارد.

هوشمندسازی به روزترین بخش نمایشگاه بیست و ششم
لوازم و تاسیسات برقی الکترونیک و امنیتی ساختمان و هوشمندســازی از دیگر حوزه های مهم در این 
نمایشگاه است. امروزه افزایش تعداد ساختمان ها، منازل و اداراتْ نشانگر الزام محافظت از آن ها توسط 
فناوری های هوشــمند و کارآمد نوین است. از سوی دیگر انبوه سازان مســکن نیاز دارند تجهیزات به روز 
استفاده کنند یعنی با استاندارد کردن منازل، زمینه فروش موفق به بازار هدف را فراهم آورند. علاوه بر این 
سیستم های ضدسرقت طراحی شــده هوشمند از دیگر فرصت های این نمایشــگاه برای بازدیدکنندگان 

عام و خاص است.

ماشین آلات ساختمانی، ورود به ابزارهای نوین ساخت و ساز
ابزارآلات و تجهیزات و ماشــین آلات ســاختمانی جزو آن دسته از وسایلی اســت که همواره در صنعت 
ساختمان اســتفاده می شــود و در تمامی فعالیت هایی که برای ساخت و ســاز، بهینه سازی، مرمت و 
نگهداری، زیباسازی و ایمنی هر ساختمانی انجام می پذیرد نیز می توان از آن یاد کرد. یکی از اهداف ورود 
به این حوزه در نمایشگاه صنعت ساختمان اصفهان معرفی و استفاده ابزارهای نوین در ساختمان، پیشی 

گرفتن، آسان سازی، سرعت و همچنین افزایش دقت در کار است.

نمایشگاه صنعت ساختمان اصفهان ؛گامی برای رونق طرح ملی مسکن

شرکت ذوب آهن اصفهان پروژه های زیســت محیطی مختلفی را در دست 
اجرا دارد که از آن جمله طراحی وساخت درب های قابل انعطاف )فلکسیبل( 
باتری در بخش ککسازی شماره 3 است.به گزارش بازار، شرکت ذوب آهن 
اصفهان پروژه های زیســت محیطی مختلفی را در دست اجرا دارد که از آن 
جمله درب های قابل انعطاف )فلکســیبل( باتری در کک ســازی شماره 3 
است.در این راســتا به منظور جلوگیری از انتشار گاز خام از درب سلول های 
باتری ســه و به تبع آن جلوگیری از آلودگی هوا و انتشار بوهای نامطبوع در 
محیط، پروژه طراحی، ســاخت و نصب درب های قابل انعطاف)فلکسیبل( 
باتری ککسازی شماره 3 با طراحی و ساخت درب نمونه فلکسیبل در اواخر 
سال ۹6 آغاز شد.پس از ساخت و نصب درب نمونه بر روی باتری 3 و تایید 
اثر بخشی آن، مرحله اول پروژه شامل ساخت 74 عدد درب مربوط به سمت 
کک با استفاده از توانمندی های متخصصین داخلی شرکت، طی یک برنامه 

زمان بندی هفــت و نیم ماهه از تاریــخ 1 فروردین ماه ۹8 آغاز و در اواســط 
آبان ماه سال ۹8 به بهره برداری رســید.مرحله دوم پروژه مذکور نیز شامل 
طراحی، ساخت، نصب و بهره برداری از 74 درب فلکسیبل مربوط به سمت 
ماشین تخلیه و همچنین ساخت 10 عدد درب رزرو نیز با استفاده از توانمندی 
 های داخلی شــرکت از تاریخ 1 آبان ماه ۹8 تا 30 مرداد مــاه ۹۹ انجام و به

 بهره برداری رســید. این پروژه در مجموع با  هزینــه ای بالغ بر 250 میلیارد 
ریال انجام شد.

با طراحی و ســاخت درب های قابل انعطاف )فلکســیبل( مشکل گاز بندی 
درب ها و سلول های باتری 3 حل شده و با تغییر شکل و تغییر جنس قاب 
به نوع فولاد ضد زنگ، عمر این قطعه افزایش پیدا کرده و همچنین به وسیله 
فنر هایی که در دور بدنه جانمایی شده است به هر قسمت قاب نیروی قابل 

کنترل وارد می شود که گاز بندی درب را ارتقا می بخشد.

  اسماعیل قربانی، مدیر مخابرات منطقه اصفهان با افشین کلانی، مدیر کل 
پســت بانک اصفهان دیدار و گفت وگو کرد.قربانی، مدیــر مخابرات منطقه 
اصفهان در این جلسه که در ساختمان ستاد مخابرات برگزار شد؛ بر گسترش 
همکاری های دو مجموعه مخابرات و پســت بانک در راستای توسعه زیر 

ساخت های ارتباطی و مخابراتی تاکید کرد.
کلانی، مدیر شــعب پســت بانک اســتان اصفهان نیز با بیــان محورهای 
پیشــنهادی جهت همکاری دوجانبه، آمادگی مجموعه متبوع خود را برای 
مذاکرات کاربردی در راستای هم افزایی جهت توسعه خدمات و سرویس 

های مخابراتی در سطح استان اعلام کرد.

شرکتی دانش بنیان در اصفهان نرم افزاری تحت وب با کمک هوش مصنوعی 
ساخته که کاربر می تواند در آن کتاب بسازد و منتشر کند.

مدیرعامل این شرکت دانش بنیان گفت: این محصول دانش بنیان با قابلیت 
کتاب ســاز و بازی ســاز در حوزه آموزش لذت بخش فعالیت مــی کند، به 
گونه ای که دریکی از بخش های آن کاربر  می تواند با کشیدن و جابه جا کردن 
 آیکون های موجود در اپلیکیشــن کتاب خود را بســازد و در شبکه اجتماعی 
منتشر کند.به گفته ســید ســعیدطباطبایی، این کتاب ها که از وزارت ارشاد 
مجوز نشر دارد، قابل خرید و فروش است و از این طریق می توان کسب درآمد 
داشت.وی گفت: بخش بازی ســاز مبتنی بر 10 قالب بازی است که کاربر  با 

این 10 قالب، مثل توالی و ترتیب و جایگزینی می توانند بازی دلخواه خود را 
بسازند و به بازی گروهی بپردازند که این کارکرد در مدارس بیشتر کاربرد دارد.

سید سعید طباطبایی  ادامه داد: بخش مدرسه ساز از دیگر قابلیت های این 
نرم افزار تحت وب اســت، به طوری که آکادمی ها و مــدارس می توانند از آن 
با رویکرد انجام تکالیف و فعالیت ها اســتفاده کنند. وی گفت: به طوری که 
کاربر یا دانش آموز تکالیف را با بازی انجام می دهند و کارنامه هوشمند صادر 
می شــود.مدیرعامل این شــرکت دانش بنیان گفت: این نرم افزار ساختار 
جدید ونمونه نوینی اســت که برای نخســتین بار در ایران ارائه شده و نمونه 

مشابه ندارد.

چهارمیــن همایــش بین المللی مولــوی پژوهی بــا حضور رییــس بنیاد 
ملی علم ایران در دانشــگاه اصفهان آغــاز به کار کرد.به گــزارش خبرگزاری 
صدا و ســیما؛ مرکز اصفهــان؛ این همایش بــا حمایت دانشــگاه اصفهان 
و کرســی مولوی پژوهــی، بنیاد ملی علــم ایــران، انجمن ترویــج زبان و 
ادب فارســی، فرهنگســتان زبان و ادب فارســی، قطب علمــی مطالعات 
بنیــادی و کاربــردی ادب عرفانــی، کمیســیون ملــی یونســکو در ایران 
 و نیــز شــماری از دانشــگاه ها و مراکــز علمــی داخــل و خارج از کشــور

 برگزار می شود.
مدیر گروه زبان و ادبیات فارســی دانشــگاه اصفهان گفت: ارائه مقالات به 
سه زبان فارســی، عربی و انگلیســی، انتخاب و معرفی پژوهش های برتر 
حوزه مولوی پژوهی در قالب رساله، مقاله و کتاب، رونمایی از بارگاه مجازی 
مولوی و برگــزاری رویداد های کمــک نــوآور )startup( از محور های این 
همایش است.الهام سیدان افزود: براســاس برنامه ریزی های انجام شده، 
سلسله نشســت های این همایش تا اواخر آذرماه امسال ادامه دارد و بیش 
از 30 نشســت در ســه حوزه ارتقای بنیان های علمی و نوآوری، بین الملل و 
حوزه کاربردی و میان رشــته ای به صورت هفتگی برگزار می شــود.وی گفت: 
به تعدادی از واجدان شرایط از میان دانش آموختگان داخل و خارج کشور، 
فرصت پســادکترا و برای تعــدادی از اعضای هیئت علمی خارج از کشــور، 

فرصت مطالعاتی اعطا می شود.
ســیدان افزود: در این همایش به مــواردی از قبیل ســنت عرفانی مولانا، 
مشــرب عرفانی مولانا، زبان عرفانی مولانا، مولوی و شــمس، شــعر و نثر 
مولوی، نســخه پژوهی و تصحیح متن در حوزه مولوی پژوهی، طریقه های 
عرفانی متاثر از مولوی، سیر تطور اثرگذاری مولانا در ادب فارسی، ادب عامه و 
مولوی پژوهی و شروح مثنوی پرداخته می شود.مولانا در ادب فارسی، ادب 

عامه و مولوی پژوهی و شروح مثنوی نیز از برنامه های دیگر است.
وی گفت: همچنیــن در حــوزه بین الملل بــه موضوعاتی نظیــر مولوی در 
عرصه بین الملل، شــبه قاره، آســیای میانه، اروپا، آمریــکا، آفریقا، بالکان، 

شــرق دور، ترکیه، کشــور های عرب زبان و مولوی در میان کردزبانان توجه 
می شود و در حوزه کاربردی و میان رشــته ای نیز موضوعات اسلام شناسی و 
مولوی پژوهی، ایران شناسی و مولوی پژوهی، مولوی در دنیای امروز، ادبیات 
کودک و مولوی پژوهی، علوم انســانی دیجیتال و مولوی پژوهی، مولوی و 
جامعه شناسی، مولوی و مشــاوره، مولوی و روانشناســی و مولوی و علوم 

تربیتی مورد بررسی قرار می گیرد.

به منظور جلوگیری از انتشار گازهای خام اجرا شد؛

طراحی و ساخت درب های »فلکسیبل« باتری در ذوب آهن اصفهان

نشست صمیمانه مدیر مخابرات اصفهان با مدیر پست بانک استان هوش مصنوعی در خدمت دانش بنیان های اصفهان

چهارمین همایش بین المللی مولوی پژوهی در اصفهان
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